


DIGITALNA FOTOGRAFIJA 

Termin< 26.6. - 30.6.
Lokacija< Osnovna [ola Vodice
Oprema< Tisti, ki imate digitalni fotoaparat, ga prinesite 

s seboj
Voditeljica< Barbara Nahtigal, [tudentka grafi;ne tehnike
Za koga< 5. razred osemletke, 7. do 9. razred devetletke 

v [olskem letu 2005/2006
Cena< 3.500,00 sit

Takrat, ko nas [e ni bilo, so tiste redke zavoj;ke filmov po po[ti
po[iljali v Zagreb in nekaj tednov ;akali na vrnjeno po[iljko.
Digitalna fotografija je za dana[nji na;in \ivljenja edina mo\na
re[itev, saj je pomemben hiter prenos informacij. 
V nekaj sekundah je lahko fotografija v bazi podatkov, v na[em
ra;unalniku, jutri pa \e na primer na naslovnici svetovno znane
revije NATIONAL GEOGRAPHIC.

Ko ti fotoaparat pade v roke in tam obstane, kot da je narejen
posebno zate, takrat ve[, da bo[ ujel tisti enkratni neponovljiv
motiv. Klasi;ni fotoaparat je “zakon”, toda po pritisku na spro\ilec
ve[, da je igre konec in slike se ne da popraviti. Pri digitalcih pa se
delo tako [ele za;ne. Ra;unalnik o\ivi in od tu naprej je vse v na[i
domi[ljiji, kajti mo\nosti vpliva na fotografijo so neomejene in
tako pravljice lahko o\ivijo.

Saga se nadaljuje! Naj nas zopet o;arajo podobe na[ega sveta.

Barbara

1. DE|ELA PRAVLJIC

Termin< 10.7. - 14.7.
Lokacija< Dvorana Kulturnega doma Vodice
Oprema< {portni copati, de\ni pla[;ek (v primeru de\ja), 

manj[i nahrbtnik, kapa s sen;ilom (ali 
klobu;ek)

Voditeljica< Anja Banko, [tudentka na Filozofski fakulteti 
(geografija - obramboslovje) 

Gosti< Nata[a {olar - pravlji;arka 
Andrej Potr; - avtor stripa {kratek Svit

Za koga< pred[olski otroci in 1. razred devetletke 
2005/2006

Cena< 4.400,00 sit

Lep pravlji;ni pozdrav!

V tednu od 10. do 14. julija bomo spoznavali pravljice in njihove
junake. Zgradili bomo tudi pravo pravlji;no de\elo.

Andrej Potr;, avtor stripa {kratek Svit, nam bo pokazal, kako 
njegove risbe nastajajo, in nam povedal pravljico o izvoru imena
na[ega [kratka. Obiskala nas bo pravlji;arka Nata[a, ki nas bo 
z zgodbami in pesmicami popeljala v svet pravljic. Tudi letos se
bomo odpravili na enodnevni izlet. Obiskali bomo {kratka Svita na
njegovem domu, kjer nam bo opisal svoj vsakdanjik. Seveda bo vse
za;inil s kak[no zanimivo prigodo, vendar le, ;e ga bomo spravili v
dobro voljo. Pripravite se! 

Katarina Banko

V prej[nji [tevilki Kopitarjevega glasu smo vas \e opo-

zorili na [tevilne aktivnosti, ki se bodo odvijale poleti v

okviru Po;itni[kih kratko;asnic. Sedaj vam predstavl-

jamo celotni program. V mesecih junij, julij in avgust se

bo zvrstilo kar 14 kratko;asnic, tako da bo vsak otrok

na[el nekaj zase. Izberite! 

Po;itni[ke kratko;asnice 2006

2

Izdelovali bomo pravlji;ne junake iz slanega testa in okrasili
domovanje {kratka Svita. Zadnji dan bodo otroci pripravili manj[e
presene;enje za svoje star[e (v popoldanskem ;asu).

K udele\bi so vabljeni vsi pred[olski otroci. Za otroke Vrtca Vodice
smo se dogovorili, da jih animatorka pospremi iz vrtca 
v dvorano Kulturnega doma Vodice, kjer bo potekala kratko;asnica.
Pozneje se bodo [e pravo;asno vrnili na kosilo v vrtec, kjer bodo
ostali do prihoda star[ev.

S {kratkom Svitom vas \e nestrpno pri;akujeva!

Anja

2. {OLA TENISA

Termin< 10.7. - 14.7.
Lokacija< Klub KUBU
Oprema< Teni[ki lopar, [portna oprema ([portna obutev,

kratke hla;e, kratka majica, rezervna majica),
kapa s sen;nikom, krema za son;enje

Voditeljici< Katja Bricelj, teni[ka in[truktorica< Sanja Vidi;,
dijakinja {portne gimnazije {i[ka

Za koga< 2. do 9. razred devetletke in osemletke v
[olskem letu 2005/2006

Cena< 4.400,00 sit

Ste kdaj sanjali ob gledanju vrhunskih teni[kih igralcev, da bi tudi
vi neko; pristali na njihovem mestu? Sedaj se vam ponuja enkratna
prilo\nost! Poleg spoznavanja teni[kih prijemov in tehnike vas
;aka [e obilo zabave! {ola tenisa bo potekala ves teden na igri[;u
Kluba Kubu, kjer poleg spoznavanja tenisa ne bodo manjkali niti
odbojka na mivki, nogomet in ostale dru\abne igre. 

Ker pa se spodobi pokazati, kaj se bomo nau;ili, bomo konec
tedna, v petek popoldne, pripravili pravi turnir. Star[i ste vljudno
vabljeni na zaklju;ek, kjer boste lahko navijali za svoje male
tenisa;e. 

Torej hitro lopar v roke in se nam pridru\i!  Prijetne dru\be, igre
in zabave ne bo manjkalo.   

Sanja

3. NOGOMET

Termin< 17.7. - 21.7.
Lokacija< Klub KUBU
Oprema< {portni copati, nogometna \oga, brisa;a, kratke

hla;e, bidon za vodo in dve majici
Nogometni trener< Mark Winterleitner, trener z licenco NZS
Voditelj< Jaka Ihbeisheh, ;lan ekipe nogometnega kluba

Factor
Za koga< 2. do 9. razred devetletke in osemletke 

v [olskem letu 2005/2006
Cena< 3.000,00 sit

Po;itni[ke
kratko;asnice 2006

Predstavitev programa 
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|ivjo nogometa[i!
Spet je [olsko leto naokoli in tu so po;itnice. Da vam ne bo
dolg;as, sva vam zopet pripravila ure nogometne zabave. Skupaj
bomo ponovili osnovne nogometne korake in nadgradili znanje
tistih, ki so se kratko;asnici pridru\ili \e lansko poletje. U;ili se
bomo zahtevnih nogometnih trikov, ki jih na velikih svetovnih
tekmah izvajajo najbolj[i nogometa[i na svetu. Zabavali se bomo
tudi ob drugih igrah z \ogo in tekmovali v [tafetnih preizku[njah.
Manjkale ne bodo niti prave nogometne tekme! Zadnji dan na[ega
dru\enja bomo star[em pokazali, kaj smo se nau;ili. 
Veseliva se \e vnovi;nega dru\enja z vami! 
Jaka in Mark

4. NORA FIZIKA

Termin< 24.7. - 28.7.
Lokacija< Igri[;e ob Osnovni [oli Vodice, v primeru

slabega vremena v prostorih Osnovne [ole
Vodice

Oprema< {portna obla;ila, pokrivalo, krema za son;enje,
copati, rezervna majica

Voditeljici< Eva Ker\i;, dijakinja Gimnazije Vi;< Sandra
{u[tar, dijakinja Srednje ekonomske [ole

Za koga< 2. do 4. razred devetletke in 3. do 4. razred
osemletke v [olskem letu 2005/2006

Cena< 3.500 sit

Poletje je ;as, ko pozabimo na [olo in vse ostale skrbi. :eprav niti
ne pomisli[ na u;enje, vsak dan uporablja[ fiziko. |e ko brcne[
nogometno \ogo v gol, ali pa se igra[ s pun;ko, opravlja[ fizi;no
delo.

|e naslov pove vse< NORA FIZIKA - nori in zabavni poizkusi. Te 
zanima, kako nastane mavrica? Si vedel/a, da si lahko sam/a naredi[
mikroskop za opazovanje majhnih stvari? Ali se lahko z jezikom
dotakne[ svojega nosu? Si \e sli[al/a za lete;e hobotnice ali pojo;e
cevi?

Vse to in [e veliko ve; bo[ lahko izvedel/a na najini kratko;asnici.
Pridru\i se nama, veseli bova tvoje dru\be!!!

Eva in Sandra

5. PLEME PLAHIH JEREBIC

Termin< 31.7. - 4.8.
Lokacija< Skaru;na
Oprema< Kratke hla;e, majica (rezervna majica,

kopalke), [portni copati, de\ni pla[; (vetrovka
de\nik), kapa s sen;nikom ali klobukom,
za[;itna krema za son;enje (vi[ji faktor),
manj[i nahrbtnik

Voditelja< Nina Medja, [tudentka bibliotekarstva,
Filozofska fakulteta< Peter :ernivec, [tudent
Fakultete za organizacijske vede

Za koga< Vrtec in 1. razred devetletke v [olskem letu
2005/2006

Cena< 5.500,00 sit

V po;itni[kem taboru plemena plahih jerebic vas ;aka polno
smeha, zabave in prijetnega dru\enja. Vsak ;lan bo dobil svoje
indijansko ime in se izu;il za pravega izdelovalca lokov. Ustvarili si
boste tudi indijanske obleke in se poslikali. Skupaj bomo postavili
tabor s [otori, ognjem in totemi, ki nas bodo varovali pred 

vsiljivci. Nau;ili se bomo, kako se pripravi okusne dobrote na
ognju. Spoznavali bomo najrazli;nej[e gozdne \ivali in si jih
posku[ali tudi pobli\je ogledati. Izvedeli boste veliko zgodb 
o \ivljenju indijancev, ki si jih boste morali ;im bolje zapomniti, saj
bo na koncu kratko;asnice veliki “Indijanski kviz”, kjer si boste
lahko prislu\ili sladke nagrade. Ob vsem tem pa se bomo nau;ili [e
kak[no pesmico in ples. Veliko boste lahko risali, izdelovali iz gline
in se zabavali ob najrazli;nej[ih dru\abnih in [portnih igrah.

Vovovovov!

Vas pozdravljata Nina in Peter

6. ZANIMIVI HOBIJI

Termin< 31.7. - 4.8.
Lokacija< Povsod naokrog 
Voditelji< Nata[a {u[ter[i;, univerzitetna diplomirana

socialna delavka< Natalija Trebu[ak, dijakinja
Biotehni[kega izobra\evalnega centra< Branka
Kohek, [tudentka biologije< Jure Pirc, dijak
Gimnazije Ledina

Za koga< 2. do 9. razred devetletke in osemletke v
[olskem letu 2005/2006

Cena< 3.300,00 sit

Kot \e nekaj let zapored smo vam tudi letos v kratko;asnici
Zanimivi hobiji pripravili teden, poln dogajanja in raziskovanja. :e
ste pripravljeni na odkrivanje novih hobijev, krajev in ljudi, se
nam morate pridru\iti. Ampak pozor, obvezno je, da se \elite imeti
krasno in se zabavati.

In kaj vse bomo po;eli? Kot pravi raziskovalci bomo obiskali
helikoptersko bazo na Brniku in spoznali gorskega vodnika ter
planinca, ki nam bosta razkrila velike skrivnosti gora in alpinizma. 

Ko poslu[amo radio ali gledamo televizijo, ponavadi lahko samo
ugibamo, kaj se dogaja za kamerami, oziroma med reklamami. 
Mi bomo to skrivnost odkrili, saj bomo obiskali pravi radijski in
televizijski studio, kjer bomo spoznali poklic novinarja, obenem pa
nas tam ;aka tudi veliko presene;enje. Za konec bomo tudi to leto,
\e tradicionalno, poleteli s ;isto pravim balonom in opazovali
pokrajino. 

:aka vas teden, poln zabave in norih stvari, zato ne pozabite na
Zanimive hobije. Komaj ;akamo, da se vidimo! 

Branka, Nata[a, Agnes in Jure

7. {OLA UMETNOSTI

Termin< 7.8.  - 11.8.
Lokacija< Kulturni dom Vodice
Voditeljici< {pela Bla\i;, [tudentka krajinske arhitekture<

Nata[a {u[ter[i;, univerzitetna diplomirana
socialna delavka

Za koga< Vrtec in 1. razred devetletke v [olskem letu
2005/2006

Cena< 3.500,00 sit

Pozdravljeni vsi, ki ste \eljni preizkusiti svoje ustvarjalne 
sposobnosti!

Za vas smo tudi letos organizirali [olo umetnosti, ki vam bo
kraj[ala po;itnice. Preizkusili se boste lahko v oblikovanju gline,
risanju na razli;ne materiale, poslikavi vazic ter v ostalih ro;nih
spretnostih. Punce si boste lahko izdelale nakit, fantje pa se boste
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Uvodnik

Kako \e gre tista pesem? Moj najlep[i mesec je maj... Vsako leto
me prevevajo isti ob;utki. De\evnim prvomajskim praznikom
sledijo topli dnevi, obsijani s soncem, vetrom in cvetenjem. Letos
je to [e posebno obilno. Kamor pogleda[, povsod vidi[ cvetni prah,
ki se vle;e v gostih rumenih prevlekah. Balkoni, terase, stanovanja,
ki smo jih zra;ili in pozabili zapreti okna, vse je rumeno. Gorje 
tistemu, ki ima alergijo na cvetni prah. Skriva se v tesno zaprtih
prostorih, u\iva tablete, spremlja vremenske napovedi in ;aka na
te\ko pri;akovano de\evje, ki nekoliko umiri ozra;je in vsaj za
nekaj ;asa pre\ene nadlogo.  V nasprotju z njimi pa se \e prvi 
ljubitelji sonca nastavljajo son;nim \arkom, “martin;kajo” in
u\ivajo v vsej lepoti, ki nam jo prina[a mesec maj. To je tudi mesec
mladosti, radosti in prebujenja. V ;asopisih prebiramo 
o najrazli;nej[ih prireditvah, ki jih pripravljajo za mlade. Od
“\urov”, kot jih imenujejo sami, pa do [portnih in kulturnih prireditev,
tekmovanj in ustvarjalnih delavnic. Ravno v tem ;asu, ko je
najlep[e, pa mlade ;aka tudi najve; [olskih in [tudijskih obveznosti.
Pravilna presoja in razporeditev obveznosti ter zabave je v veselje
vsem, tako mladini kot njihovim star[em. :e pa vklju;imo [e delo
prek [tudentskega servisa, kar je za povpre;nega [tudenta nekaj
povsem obi;ajnega, lahko postane dan res nekoliko prekratek. {e
kraj[e pa so no;i, ko se pripravljajo na izpite ali pa “za\urajo” do
zgodnjih jutranjih ur in meni ni;, tebi ni; zamenjajo dan za no;.
Taki so pa; ;asi, nekoliko so se spremenili in z njimi smo se 
spremenili tudi mi, star[i. Spomini na na[a najstni[ka leta pa so
ostali, spominjamo se jih z nostalgijo in se hkrati zavedamo, da
nam ;as te;e in [e dobro, da ni; ne re;e. Re;emo pa mi, ko v teh
;asih pripravljamo obletnice valete, mature in drugih okroglih
obletnic. Takrat se zavemo, kako lepo smo se imeli, ko smo skupaj
drgnili [olske in [tudentske klopi in imeli eno samo in edino
obveznost - pridobiti si poklic in se ;im prej zaposliti. O tej temi pa
bi lahko spregovorila dana[nja mladina. Kdaj drugi;.

Moj najlep[i
mesec je
maj...

Alenka Jereb

Tokratna [tevilka ;asopisa je posve;ena mladim. Kar nekaj
;lankov govori o njihovem delu, konji;kih, prosto;asnih dejavnostih
in zabavi ter seveda tudi o [tudentskem delu in obveznostih.
Mladinski center je  pripravil predstavitev po;itni[kih
kratko;asnic, v sodelovanju z nekaterimi dru[tvi in Ob;ino pa
pripravlja akcijo Veter v laseh, kot eno izmed koristnih oblik
pre\ivljanja  ;asa. Ker pa mladi potrebujejo svoj prostor pod soncem,
so ga res dobili, najprej v Kevdru v Utiku, ;ez dober mesec ali dva
pa ga bodo [e na prostem. Ob;ina na;rtuje postavitev igri[; v
Zapogah in v Polju, ki pa bodo namenjena tudi starej[i populaciji
in dru[tvom. Ob;inska uprava je pripravila [tevilne informacije
splo[nega dru\benega pomena. Pripravili smo tudi zanimiv osrednji
intervju, pa tudi na najmlaj[e nismo pozabili. Spet jih ;aka 
pobarvanka, nagrajenca pa majica {kratka Svita. 

Do izida naslednje [tevilke se imejte lepo in u\ivajte v razko[ju
trave in pomladnih barv.  

Javno ob;insko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medijev

pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno

[tevilko 462.

Izdajatelj< Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice

Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v ob;ini brezpla;no.

Izhaja mese;no v 1450 izvodih.

Odgovorna urednica< Alenka Jereb

Tisk< Kubelj, d.o.o.

Datum natisa< maj 2006

Naslov uredni[tva< Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice

Elektronski naslov uredni[tva< kopitar.vodice@siol.net, 

Javno ob;insko glasilo Kopitarjev glas na medmre\ju<

www.vodice.si,

Slika na naslovnici< Barbara Nahtigal

Sporo;ilo bralcem

Odgovorna urednica si pridru\uje pravico do objave ali 
neobjave, kraj[anja, povzemanja ali delnega objavljanja
nenaro;enih prispevkov v skladu s prostorskimi mo\nostmi.
Izjema so odgovori in popravki objavljenih informacij, ki 
bi lahko prizadeli posameznikovo pravico ali interes, kot to
dolo;a zakon. Pisma bralcev naj ne bodo dalj[a od ene 
tipkane strani oziroma naj vsebujejo najve; 2000 
ra;unalni[kih znakov. Disket in neobjavljenih pisem ne
vra;amo.

Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in
naslovom odgovorne fizi;ne osebe (tudi v primeru institucij,
organizacij, strank, dru[tev ipd.) ter po mo\nosti s telefonsko
[tevilko, na kateri je mogo;e preveriti avtenti;nost avtorja.
Vse prispevke sprejemamo do osmega v mesecu.
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Uvodnik< 
Moj najlep[i mesec je maj...

Ob;inska upava poro;a<
Javno podjetje d.o.o. novi izvajalec
javne slu\be zbiranja in odvoza 
komunalnih odpadkov v ob;ini
Vodice, Odvoz kosovnega materiala
“pomlad 2006”, Medob;inski inšpektorat
za;el delovati, Knji\nica Vodice bo
delovala v novih prostorih, Mladinski
center dobiva nove prostore, Razpis
kozolci, Razpis pospe[evanje malega
gospodarstva, Zbiranje pobud za
ob;inska priznanja, Podarimo zdravje
mladim - prvi; s [portom proti drogi,
Veter v laseh, Po poti Matije Ko\elja

Aktualno<
S 1. majem zbiranje in odvoz odpadkov
opravlja podjetje SNAGA, Nova igri[;a
v Polju in Zapogah

Seje< 
Seja Sveta ob;ine, Seja Sveta zavoda

Intervju< 
Na volitvah bom ponovno kandidiral

Glas mladih< 
Ko [tudent na raj\o gre

Dru\bene dejavnosti< 
Luka in Miha, nova atletska upa, |iga,
bodo;i virtuoz na kitari, Zdru\eni
glasovi mladinskih pevskih zborov, Na
naravoslovnem taboru

Dru[tva< 
Vodi[ki pritrkovalci, {portno sre;anje
upokojencev

Kultura< 
Zlata poroka

Zdravstveni koti;ek< 
Podarimo si zdravje, Rak na dojkah

Pisma bralcev< 
Ob obletnici zmage nad nacifa[izmom 

Otro[ki koti;ek

Oglasi, Zahvale 

Po;itni[ke kratko;asnice
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Vsebina / Ob;inska uprava poro;a

Brez dvoma je zbiranje in odvoz komunalnih
odpadkov ena od pomembnej[ih obveznih
lokalnih gospodarskih javnih slu\b, saj
neposredno zadeva prav vse ob;ane.
Toliko bolj smo veseli, da je ob;inski
upravi na tem podro;ju uspel pomemben
korak naprej.  

Velja omeniti, da opravljanje te dejavnosti
v ob;ini Vodice ni bilo ustrezno pravno
urejeno \e vse od sredine leta 1999. 
V lanskem letu so bili opravljeni pomembni
formalni in vsebinski predpogoji> sprejet je
bil sodoben odlok o gospodarski javni
slu\bi zbiranja in prevoza komunalnih
odpadkov v Ob;ini Vodice, sklenjena je
bila pogodba za odlaganje komunalnih
odpadkov na deponiji Barje za nadaljnja
[tiri leta, objavljen je bil razpis za izbiro
koncesionarja. |e omenjeni podpis 
koncesijske pogodbe predstavlja zaklju;ek
tega dela in hkrati predstavlja mejnik, od
katerega dalje uporabnikom - na[im
ob;anom in ob;ankam - zagotavljamo vi[ji
oz. dodatni nivo storitev s podro;ja 
ravnanja z odpadki> 

- tedenski odvoz komunalnih odpadkov>
termin tedenskega odvoza odpadkov je
po novem za obmo;je celotne ob;ine ob
petkih, ohranjene so obstoje;e posode,
lokacije prevzema posod ostajajo 

nespremenjene. V naslednjem letu bo
uvedeno pranje posod. Za zbiranje in 
prevzemanje me[anih komunalnih
odpadkov, ki se ob;asno pojavijo v ve;jih
koli;inah, bodo v kratkem na voljo
posebne tipizirane in ozna;ene vre;ke za
me[ane komunalne odpadke prostornin
50 in 100 litrov<

- odvoz kosovnih odpadkov> dvakrat letno
(spomladi in jeseni) bo kot doslej 
zagotovljeno prevzemanje kosovnih
odpadkov na prevzemnih mestih (pri
hi[ah ob cesti) pri na[ih ob;anih. Na[i
ob;ani tudi sicer kadarkoli lahko brez
dodatnega pla;ila oddajo kosovne
odpadke v Zbirni center Barje, proti
pla;ilu pa lahko pri izvajalcu naro;ijo
odvoz kosovnih odpadkov z njihove
lokacije< 

- zbiranje nevarnih odpadkov z mobilnimi
zabojniki> dvakrat letno (spomladi in
jeseni) bo kot doslej zagotovljeno lo;eno

SNAGA Javno podjetje
d.o.o. novi izvajalec

javne slu\be zbiranja in
odvoza komunalnih

odpadkov v ob;ini Vodice

Miran Sirc, univ.dipl.org.

26. aprila letos je \upan Brane Podbor[ek podpisal koncesijsko pogodbo za

obdobje petih let z novim izvajalcem zbiranja in odvoza komunalnih odpadkov.

To je SNAGA Javno podjetje d.o.o. iz Ljubljane. Gre za podjetje z dolgoletno

tradicijo, ki svojo dejavnost opravlja na visokem kakovostnem nivoju.

Podjetje SNAGA je z izvajanjem javne slu\be za;elo 1. maja.  Prehod na novega

izvajalca je bil izpeljan profesionalno, tako da ob;ani te spremembe niti

niste ob;utili.

S podpisom koncesijske pogodbe na[im ob;anom 
zagotovljene dodatne storitve s podro;ja ravnanja z
odpadki
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Izvajalec odvoza, SNAGA Javno podjetje
d.o.o., sporo;a, naj ob;ani pred svojimi
zgradbami ob cesti do 6. ure zjutraj 
navedenega dne pripravijo odpadni
kosovni material. Kosovne odpadke je
potrebno odlagati sortirano. Morebitne
reklamacije sporo;ite na tel. 01 477 96 40
ali 01 477 96 67 vsak delovni dan med 8. in
14. uro.

Kosovni odpadki so vsi ve;ji predmeti, ki
nastajajo v gospodinjstvih in predstavljajo
slede;e skupine>
- velike gospodinjske naprave - bela 

tehnika ([tedilniki, hladilniki, pralni,
pomivalni in su[ilni stroji, pe;i za 
centralno ogrevanje),

- elektri;ni aparati in elektronska oprema
(mali gospodinjski aparati, TV in radijski
sprejemniki, ra;unalni[ke komponente),

- leseno, kovinsko ali oblazinjeno pohi[tvo
in ostali ve;ji leseni kosi,

- kopalni[ka oprema in sanitarni elementi
([koljke, kadi, umivalniki),

- stara kolesa in smu;i,

Odvoz
kosovnega 
materiala

“pomlad
2006” 

Miran Sirc> Jo\e Gregori;, 
SNAGA Javno podjetje d.o.o.

Kosovnih odpadkov zaradi njihove

oblike, te\e in volumna ni mogo;e

odva\ati kot gospodinjske komunalne

odpadke. Nekateri kosovni odpadki se

lahko tudi reciklirajo. Zbiramo jih v

posebnih akcijah dvakrat letno.

Spomladanski odvoz se bo po 
posameznih vaseh izvajal po 
naslednjem razporedu<

sobota, 27. maj Vodice, Dobru[a, 
Dornice, Torovo, 
Zapoge, Repnje

sobota, 3. junij Polje, Skaru;na, 
Vojsko, Povodje, 
Bukovica, Utik, 
Koseze, {inkov Turn, 
Selo, Vesca

zbiranje nevarnih frakcij v premi;ni 
zbiralnici (kontejnerju) na dveh lokacijah
v ob;ini (v Vodicah na parkiri[;u pred
ob;insko stavbo ter v Utiku pri domu 
krajanov). Med letom na[i ob;ani lahko
brez dodatnega pla;ila oddajajo nevarne
odpadke v Zbirni center Barje< 

- zbiralnice za lo;eno zbiranje odpadkov
(eko otoki)> Snaga je na vseh 8 dosedanjih
lokacij eko otokov (Vodice - parkiri[;e
pred ob;insko stavbo, Vodice - pri
osnovni [oli, Repnje - nasproti
samostana, Utik - pri domu krajanov, Selo
- pri avtobusni postaji (obra;ali[;e), Polje
- pri gasilskem domu, Skaru;na - pri

domu krajanov, Zapoge - avtobusno
obra;ali[;e) namestila po tri nove
posode za lo;eno zbiranje odpadkov>
zelene za steklo, rumene za plastiko,
kovine in embala\o iz sestavljenih 
materialov ter modre za papir in karton.
Izvajalec stalno in redno zagotavlja
lo;en prevoz frakcij v zbirni center za
nadaljnjo obdelavo lo;eno zbranih
odpadkov. Postopoma bomo sku[ali
vzpostaviti [e dodatne eko otoke v na[i
ob;ini<

- zbirni center>  v Zbirnem centru Barje
(pred odlagali[;em nenevarnih odpadkov
Barje na Cesti dveh cesarjev v Ljubljani)
lahko na[i ob;ani sortirano oddajajo vse
vrste komunalnih odpadkov, ki po svoji
velikosti ali sestavi ne sodijo v posode za
smeti (obla;ila in tekstilije, kosovni
odpadki, sekundarne surovine, ve;ja
embala\a, les, organski kuhinjski odpadki
in drugi odpadki primerni za kompostiranje,
nevarni odpadki> topila, kisline, pesticidi,
olja, ;istila, zdravila, baterije in 
akumulatorji, ...). Delovni ;as Zbirnega
centra Barje je v ;asu od 1. aprila do 
30. septembra, od ponedeljka do petka
med 6>00 in 20>00 in ob sobotah med
6>00 in 14>00 uro ter v ;asu od 1. oktobra
do 31. marca od ponedeljka do petka med
6>00 in 18>00 in ob sobotah med 6>00 in
14>00 uro. V zbirnem centru je na[im
ob;anom zagotovljeno tudi prevzemanje
odpadkov, ki ne sodijo med komunalne
(gradbeni odpadki, zemlja in kamenje,
gradbeni materiali, ki vsebujejo azbest
(;e so primerno pripravljeni, o ;emer
bomo podrobneje pisali v eni od naslednjih
[tevilk), odpadki, ki nastajajo v raznih
proizvodnih ali predelovalnih procesih, ...).
Prevzem teh odpadkov, ki jih fizi;ne
osebe same pripeljejo na prevzemno
mesto do koli;ine prikolice osebnega
vozila, je brezpla;en, za ve;je koli;ine in
pravne osebe pa se prevzem zara;unava
po ceniku. Ob;ina Vodice ima sicer resne
ambicije v nekaj letih zgraditi manj[i
zbirni center za prevzemanje in sortiranje
odpadkov (brez deponije) na prostoru

na[e ob;ine<
- odvoz oz. prevzemanje biolo[kih odpadkov>

prevzemanje biolo[kih in drugih odpadkov
primernih za kompostiranje je za na[e
ob;ane \e sedaj brez dodatnega pla;ila
urejeno v Zbirnem centru Barje.
Postopoma bomo zagotovili zbiranje in
prevzemanje teh odpadkov tudi na
obmo;ju na[e ob;ine (sezonske akcije,
stalno name[;eni ve;ji zabojniki)< 

- prireditve in dejavnosti na javnih
povr[inah> v primeru ve;je javne kulturne,
[portne in druge prireditve ali dejavnosti
na prostem, se koncesionar Snaga
zavezuje za ves ;as trajanja prireditve
zagotoviti ustrezno za;asno zbiralnico
lo;enih frakcij, posode za zbiranje
me[anih komunalnih odpadkov in v
primeru prireditve z gostinsko ponudbo
tudi posode za zbiranje organskih kuhinjskih
odpadkov. O vrsti in obsegu storitve se
koncesionar in organizator prireditve
dogovorita s pogodbo<

- ravnanje s komunalnimi odpadki velikih
uporabnikov> koncesionar lahko trajno,
za;asno ali ob;asno prevzema odpadke
od drugih velikih uporabnikov na podlagi
z njimi sklenjene pogodbe.

Naj navedemo [e nekaj kontaktnih
podatkov na[ega koncesionarja>
- naslov> SNAGA Javno podjetje d.o.o.,

Pov[etova ulica 6, 1000 Ljubljana<
- tel.> h.c. 01 477 96 00<
- fax> 01 477 96 21<
- E-mail> snagalj@snaga.si< 
- spletna stran> http>//www.jh-lj.si/snaga

(dodatne informacije v zvezi z ravnanjem
z odpadki).

Seveda vas bomo z vsemi akcijami in drugimi
pomembnimi informacijami s tega
podro;ja sproti obve[;ali preko na[ega
ob;inskega glasila. Verjamemo, da smo 
z opisanimi spremembami naredili nov
pomemben korak pri urejanju na[ega 
\ivljenjskega okolja. 
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Medob;inski
in[pektorat

za;el 
delovati

Miran Sirc> Irena Kar;nik, vodja
Medob;inskega in[pektorata

In[pektorica oz. redar 
najmanj enkrat tedensko
tudi v Vodicah

Seznanili smo vas \e, da je [est ob;in

(Komenda, Lukovica, Menge[, Morav;e,

Trzin in Vodice) v za;etku leto[njega leta

ustanovilo skupni medob;inski

in[pektorat. Z zaposlitvijo in[pektorice

Irene Kar;nik (vodje Medob;inskega

in[pektorata), redarjev Francija

Beribaka in Irene Ropret, ureditvijo

prostora na sede\u in[pektorata v

Trzinu ter nakupom najnujnej[e

opreme so izpolnjeni pogoji za dejanski

za;etek delovanja in[pektorata. 

V mesecu maju medob;inski 

in[pektorat torej postaja operativen! 

Medob;inski in[pektorat je ustanovljen za
izvr[evanje upravnih nalog na podro;ju
in[pekcijskega nadzorstva in ob;inskega
redarstva. Te naloge so raznolike, kar 25 jih
je (oskrba s pitno vodo, odpadne vode,
ravnanje s komunalnimi odpadki, ;rna
odlagali[;a odpadkov, javna snaga,
ob;inske ceste, mirujo; promet, zimska
slu\ba, ...). V primeru ugotovitve kr[itve
republi[kega predpisa (npr. podro;je 
urejanja prostora in graditve objektov,
vodni viri, ...) pa bo imel in[pektorat 
pravico in dol\nost pridobiti razpolo\ljive
podatke o kr[itvi in kr[itelju ter podati 
prijavo pristojnemu dr\avnemu organu.

Sede\ in[pektorata je, kot \e omenjeno, 
v Trzinu. Kontaktni podatki so naslednji>
Medob;inski in[pektorat ob;in Trzin,
Komenda, Lukovica, Menge[, Morav;e,
Vodice, Menge[ka cesta 9, 1236 
Trzin< telefon> 01 564 47 20< E-mail> 
inspektorat@trzin.si. Seveda pa bo 
zagotovljena enakomerna prisotnost
in[pektorice oz. redarjev v vseh ob;inah,
na poziv pa se bodo izvajali tudi izredni
in[pekcijski pregledi na terenu. Enkrat
tedensko, in sicer ob ponedeljkih med 9. in
11. uro, bo predstavnik in[pektorata
dosegljiv za stranke v prostorih Ob;ine
Vodice. Za sestanek je priporo;ljiv 
predhodni dogovor oz. najava na zgoraj
navedeni telefon medob;inskega 
in[pektorata. Pisne vloge, pripombe, 
prijave in podobno se naslavljajo in 
zbirajo na sede\u in[pektorata< ;e bodo
vlo\ene pri posamezni ob;ini, pa bodo na
in[pektorat posredovane v ;im kraj[em
;asu. Obrazec “Prijava kr[itve” je ob;anom
na voljo v ob;inski sprejemni pisarni.

Stanje na terenu, pobude ter odzivi
ob;anov iz dosedanjih javnih razprav 
potrjujejo, da gre za potreben organ, saj
vse preve;krat opa\amo, da si posamezniki
dolo;ena pravila razlagajo po svoje ali si
nepoobla[;eno prisvajajo dolo;ene 
pristojnosti. Naloga in[pektorata pa ne bo
zgolj represivna, temve; morda [e v ve;ji
meri preventivna v smislu opozarjanja in
ozave[;anja ob;anov. Upamo, da bomo 
s korektnim delovanjem medob;inskega
in[pektorata kot servisa ob;anov
vzpostavili mehanizme za odpravo oz.
prepre;itev nastajanja nedovoljenih oz.
[kodljivih dejanj ter ob;ini (kot celotni
skupnosti) v tem pogledu dvignili ugled.

- talne obloge in preproge,
- svetila in sen;ila (karnise, lestenci, 

\aluzije),
- veliki \elezni in kovinski kosi,
- veliki nekovinski kosi (vzmetnice) ...

Avtomobilskih delov, avtomobilskih gum,
gradbenega materiala, zemlje, vej, 
sekundarnih surovin in posebnih oz.
nevarnih odpadkov ne bodo pobirali.
Pozorni moramo biti tudi na hladilno
tehniko (hladilniki, zamrzovalniki, 
klimatske naprave, toplotne ;rpalke)
starej[ih tipov, ki vsebuje za okolje in ozon
[kodljiva polnila (freon) in se smatra za
nevarni odpadek. Za veliko ve;ino na[tetih
odpadkov, ki ne sodijo v sklop kosovnega
odvoza, je na[im ob;anom na voljo mo\no
oddaje v Zbirni center Barje na lokaciji
odlagali[;a Barje. :e ste v dvomu, kam in
kako s posamezno vrsto odpadka, se lahko
predhodno obrnete na poobla[;enega
predstavnika podjetja Snaga (glej zgoraj
navedeni tel. [tevilki).

Ob;ina Vodice na;rtuje prenovitev stavbe
na {kofjelo[ki cesti, kjer sta prej bili O{
Vodice oziroma vrtec. Po prenovitvi in
posodobitvi prostorov bo v stavbi delovala
Knji\nica Vodice. Za prenovo objekta je
ob;ina v svojem prora;unu zagotovila 20
milijonov tolarjev, kar je eden ve;jih 
investicijskih projektov, ki ga je Ob;ina
Vodice vklju;ila v svoj prora;un. Selitev
knji\nice bo potekala proti koncu tega leta.
Sedanji prostori, v katerih delujeta tako
knji\nica kot tudi ob;inska uprava, so 
zaradi dotrajanosti objekta in 
vsakodnevnih velikih obremenitev postali
neprimerni za delovanje. Hkrati pa tudi
nevarni, saj se tla in strop monta\nega
objekta posedata, vidne pa so tudi \e
razpoke. Obstaja nevarnost, da pride do
po[kodb obiskovalcev in zaposlenih. 
Z delitvijo knji\nice bo tako izpraznjen
prvi del obstoje;ega prostora, ki se ga
ob;ina poslu\uje, [e pred izgradnjo novega
sredi[;a ob;ine Vodice.

Iz navedenega je razvidno, da so \upan
Brane Podbor[ek, Ob;inski svet ter
Ob;inska uprava ustrezno planirala
posamezne investicije. Tako je najprej
zgrajen vrtec {kratek Svit. Otroci so se 
preselili v nove, sodobne prostore, ob;ina
pa je dobila prostor, ki bo s temeljito 
prenovo ustrezen za izvajanje knji\ni;ne
dejavnosti. Hkrati je to tudi postopni korak
za izgradnjo sredi[;a ob;ine Vodice.

Knji\nica
Vodice bo

delovala 
v novih

prostorih
Lilijana Djerkovi;, prof.soc. in zgod.

Selitev knji\nice bo potekala
proti koncu tega leta.
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V skladu s Pravilnikom o dodeljevanju finan;nih sredstev iz ob;inskega prora;una za pospe[evanje razvoja malega

gospodarstva v ob;ini Vodice (Uradno glasilo Ob;ine Vodice [t. 9/03), Ob;ina Vodice objavlja

RAZPIS
za  dodelitev finan;nih sredstev iz ob;inskega

prora;una za pospe[evanje razvoja malega 
gospodarstva v ob;ini Vodice

1. Namen
- odpiranje novih delovnih mest,
- pospe[evanje samozaposlovanja brezposelnih oseb,
- zaposlovanje brezposelnih oseb,
- zaposlovanje mladih,
- ustanavljanje malih podjetij.
Pogoj, ki ga mora izpolnjevati delodajalec, da lahko zaprosi za pomo; pri zaposlovanju,
je, da odpiranje novih delovnih mest pomeni neto pove;anje delovnih mest v enoti
malega gospodarstva vsaj za obdobje dveh let od prejema pomo;i iz ob;inskega
prora;una.

2. Pogoji
Na novo zaposlena oseba mora izpolnjevati naslednje pogoje>
- biti mora dr\avljan Republike Slovenije,
- imeti mora stalno prebivali[;e v ob;ini Vodice,
- sede\ dejavnosti mora biti v ob;ini Vodice.

3. Vi[ina sredstev
- delodajalec je upravi;en do 150.000,00 SIT za vsako novo delovno mesto< kot 

dokazilo mora predlo\iti potrjen obrazec M2, pogodbo o novi zaposlitvi ter dokazilo o
tem, da gre za novo delovno mesto<

- ob;an, ki je ustanovil podjetje, lahko zaprosi za 250.000 SIT nepovratnih sredstev, za
kar mora predlo\iti dovoljenje za opravljanje dejavnosti<

4. Razpolo\ljiva sredstva
Sredstva za izvedbo tega razpisa so zagotovljena v prora;unu Ob;ine Vodice za leto
2006. 

5. Prijava na razpis
Upravi;enci, ki \elijo pridobiti sredstva iz naslova tega razpisa, oddajo vlogo z 
osnovnimi podatki ter opisom dejavnosti in dokazili, kot je navedeno v zgornjih to;kah.

Prijavo z dokazili je potrebno oddati osebno ali priporo;eno po po[ti na naslov> 
Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice.

6. Rok
Rok za oddajo vlog je 30. junij 2006.  

Datum> 17.5.2006
{tevilka> 410-001/06-003
|upan Ob;ine Vodice
Brane Podbor[ek, univ, dipl. ekon.

V kratkem bo iz[la zlo\enka z

naslovom “Ko\eljeve poti”, ki bo

nekak[en turisti;no-kulturni vodnik

po Ob;ini Vodice. Glavni namen

izdaje je predstavitev del tega

znanega avtorja. Zlo\enka bo spod-

buda mladim in tudi drugim

ob;anom, da svoj prosti ;as posveti-

jo [portu in rekreaciji. V knjigi bo

predstavljena predvsem pot, ki nas

bo vodila od zaselka Vesce, rojstnega

kraja Matije Ko\elja, in se bo nadal-

jevala proti {inkovem Turnu, {marni

gori, nazaj k Zapogam, nato v Repnje

in nazadnje v Vodice.  

Slikar Matija Ko\elj, ki je eden izmed
najbolj znanih ob;anov na[e ob;ine,  je za
seboj pustil bogate sledi. |e kot otrok je
risal, nato pa se je za;el zavzeto ukvarjati
predvsem s cerkvenim slikarstvom. |e pri
sedemnajstih letih je poslikal doma;o
va[ko kapelico, v kasnej[ih letih pa so na
njegovo ustvarjanje vplivala predvsem
dela baro;nih in  renesan;nih mojstrov.
Naslikal je vodi[ki bo\ji grb, ki se postavlja
[e danes, poleg tega pa veliko stenskih
slikarij v cerkvah ter precej oltarnih in
manj[ih oljnih slik. Najve; umetnin je 
ustvaril v Vodicah, dejaven pa je bil tudi v
cerkvah v bli\nji okolici. Cerkev Sv. Marjete
v Vodicah je docela poslikana s freskami
Matije Ko\elja. Freske potrebujejo temeljito
obnovo, saj jih je dodobra na;el zob ;asa.
Restavratorska dela se bodo za;ela v mesecu
juliju oziroma avgustu in se bodo kon;ala
predvidoma v septembru 2007. Vi[ina 
sredstev za obnovo in restavratorska dela
zna[ajo okoli 20 milijonov tolarjev< 
polovica teh sredstev bo zagotovljena 
v prora;unu Ob;ine Vodice, drugo polovico
pa bo prispevala |upnija Vodice.

Ob zaklju;ku restavratorskih del v farni
cerkvi Sv. Marjete v Vodicah bo iz[la tudi
monografija o delih Matije Ko\elja, v kateri
bo predstavljena zbirka fotografij njegovih
poslikav iz vseh cerkva. Priprave za izdajo
monografije \e potekajo.

Po poteh
Matije

Ko\elja
Lilijana Djerkovi;, prof.soc. in zgod.

Zlo\enka in monografija
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Zbiranje
pobud za
ob;inska
priznanja

Na podlagi Pravilnika o 
priznanjih Ob;ine Vodice
(Uradno glasilo Ob;ine Vodice,
[t. 1/96) Komisija za mandatna
vpra[anja, volitve in imenovanja
pri Ob;inskem svetu Ob;ine
Vodice objavlja zbiranje pobud
za podelitev ob;inskih 
priznanj.

Ob;ina Vodice podeljuje 
priznanja zaslu\nim ob;anom,
skupinam ob;anov, dru[tvom
in drugim pravnim osebam za
njihove dose\ke na podro;ju
gospodarstva, znanosti, [olstva,
kulture, [porta, ;lovekoljubnega
delovanja in na drugih
podro;jih ;lovekove ustvarjalnosti.

Priznanja Ob;ine Vodice so<
;astni ob;an, plaketa ob;ine in 
priznanje \upana.

Pobuda mora biti pisna z
naslednjo vsebino< naziv ali
ime in priimek pobudnika,
naziv ali ime in priimek kandidata,
obrazlo\itev pobude, dokumenti,
ki potrjujejo navedbe v obraz-
lo\itvi.

Pobude so oddajo na Ob;ino
Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217
Vodice do 30. junija 2006.

|upan
Brane Podbor[ek, univ. dipl. ekon.

V skladu s Pravilnikom o finan;nih intervencijah za ohranjanje in razvoj kmetijstva v ob;ini, ki je bil objavljen v Uradnem

glasilu Ob;ine Vodice ([t. 4/03), Ob;ina Vodice objavlja

RAZPIS
za podporo ohranjanju kulturne dedi[;ine in 

tradicije na podro;ju kmetijstva
OBNOVA KOZOLCEV

1. Namen< 

- podpora ohranjanja kulturne dedi[;ine.

2. Pogoji za pridobitev sredstev<

- na razpis se lahko prijavijo kmetje ob;ine< 
- prosilec mora predlo\iti mapno kopijo, iz katere mora biti razvidna parcelna [tevilka

in katastrska ob;ina ter na njej ozna;ena lokacija kozolca<
- odlo;ba o dovolitvi prigla[enih del oz. lokacijska informacija za novogradnjo<
- prednost imajo prosilci, ki kozolce uporabljajo za prvotni namen in sredstev iz 

naslova [e niso koristili.

3. Sredstva<

- vi[ina sredstev zna[a najve; do 40% vrednosti investicije,in sicer
a) lesena izvedba> za novogradnje 35.000 SIT/okno, zamenjava lat in strehe 18.000

SIT/okno, zamenjava lesene strehe 12.000 SIT/okno,
b) betonski stebri> novogradnja z leseno streho 15.000 SIT/okno, zamenjava lat in 

strehe 18.000 SIT/okno, zamenjava lesene strehe 12.000 SIT/okno.

4. Vi[ina namenskih sredstev je omejena v ob;inskem prora;unu za leto 2006.

5. Prosilci, ki \elijo pridobiti sredstva za obnovo kozolcev po tem razpisu, oddajo vlogo
z osnovnimi podatki ter opisom investicije in dokazili iz 2. to;ke razpisa, kopijo 
osebne izkaznice, dav;no [tevilko, [tevilko osebnega  ra;una.

6. Vlagatelji, ki \elijo pridobiti razpisana sredstva, oddajo svoje vloge z dokazili osebno
ali priporo;eno po po[ti na naslov> Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice.

7. Zadnji rok za oddajo vlog je 30. junij 2006.

Datum> 17.5.2006
{tevilka> 330-002/06-001
|upan Ob;ine Vodice
Brane Podbor[ek, univ. dipl. ekon.
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VETER V LASEH
{port je \ivljenje - S [portom proti drogi

Sobota, 27. maj 2006, igri[;e Skaru;na, Gasilski dom Polje, ob 13. uri

Mladinski center Vodice in Ob;ina Vodice za vas organizirata< 
Nogometni turnir, Tekmovanje ko[arkarskih ;etvork, Slalom na rolerjih in [e in [e...

Prijave skupin za tekmovanje zbiramo na>
Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice, 01/8332-610 

Ob zaklju;ku tudi nogometni dvoboj  med ekipama Svetniki in Krajani Skaru;ne!

Vabljeni vsi mladi in mladi po srcu!

Zaradi ;edalje hitrej[ega tempa \ivljenja,
zaradi vse ve;jih zahtev, ki nam jih  postavlja
sodobni na;in \ivljenja, zaradi pomanjkanja
fizi;ne aktivnosti, nezavzetosti za 
spremljanje stanja lastnega telesa in tudi
drugih vzrokov hitro nara[;a [tevilo ljudi z

Podarimo
zdravje
mladim 

Lilijana Djerkovi;, prof.soc. in zgod.

Na pobudo \upana, Braneta

Podbor[ka, se bodo v leto[njem letu

v Ob;ini Vodice izvajale [tevilne

aktivnosti> na podro;ju varovanja

zdravja - “Podarimo si zdravje” in na

podro;ju varovanja okolja - “Vrnimo

naravi”. Tako je ob;ina v mesecu

aprilu organizirala predavanje o

bolezni “rak na dojki” za vso \ensko

populacijo, ki je tudi  predstavljala

prvo izmed aktivnosti na temo

zdravja. Do konca leta se bodo

aktivnosti [e vrstile. 

razli;nimi sodobnimi boleznimi. Tak[ne
razmere so pravzaprav posledica trenutno
prevladujo;ega na;ina \ivljenja, ki pa jih
lahko v veliki meri zmanj[amo, ;e jih \e ne
moremo povsem odpraviti. Zato vedno bolj
jasno postaja vsem - mladim, starim,
zdravim in malo manj zdravim, da je
primerna telesna aktivnost v dana[njem
\ivljenju nujna sestavina kakovostnega
\ivljenja, saj je izjemno pomemben
dejavnik ohranjanja in izbolj[evanja zdravja.
In nasprotno< negibanje je povzro;itelj
[tevilnih bolezni in nev[e;nosti.

V Ob;ini Vodice se dobro zavedamo, da
zdravje ni najpomembnej[e le za
posameznika, pa; pa tudi za [ir[e okolje, za
celotno ;love[ko skupnost. Menimo, da bi
pristojne in[titucije dru\be morale
odlo;neje osve[;ati ljudi o pomenu zdravja
in o ukrepih, ki jih vsakdo lahko stori sam,
da je verjetnost bolezni ;im manj[a. Prav
zato smo se odlo;ili, da v proces
ozave[;anja ljudi aktivno pose\emo in da
ljudje v na[i ob;ini [e bolj kakor doslej
skrbijo za svoje zdravje in za zdravje svojih
najbli\jih. Posebna zahvala za to pobudo
gre [e zlasti \upanu, ki se osebno zavzema
za izvedbo aktivnosti na podro;ju varovanja
javnega zdravja in okolja.

Med prizadevanji za doseganje omenjenih
ciljev lahko [tejemo razli;ne aktivnosti, ki
jih je Ob;ina Vodice \e izvajala in [e posebej
vklju;itev v Vseslovensko dru\beno akcijo
“Veter v laseh - s [portom proti drogi”.

Omenjena akcija je eden od na;inov, kako
spodbuditi mlade k telesni aktivnosti, 
opozoriti na [kodljive posledice telesne
neaktivnosti, mladim ponuditi druga;en
pogled na \ivljenje - vesel, spro[;en, 
dinami;en, skratka prevetren. Akcija 
poteka v pomladnih mesecih v vseh ve;jih
slovenskih mestih. V okviru akcije bodo
organizirana tekmovanja za vse starostne
skupine v ko[arki, odbojki, nogometu in
rolanju. Potekale bodo tudi likovna in 
glasbena delavnica ter nastop plesnih
skupin. 

S [tevilnimi aktivnostmi, ki jih pripravljamo
in izvajamo in ki so naravnani k skrbi za [e
bolj[e zdravje in po;utje na[ih ob;ank in
ob;anov, \elimo tvorno sodelovati v 
preventivnih dejavnostih na omenjenih
podro;jih in tako vsaj delno izbolj[ati
kvaliteto in na;in pre\ivljanja prostega
;asa.
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Aktualno

Janko Kram\ar se je javno zahvalil Ob;ini
Vodice in ob;inski upravi, ki je skupaj 
z \upanom opravila uvodna dogovarjanja,
ki so se razpletla v prid Ob;ini Vodice in
njenim prebivalcem. Ne glede na velikost
ob;ine, ki tako po [tevilu prebivalstva kot
tudi dohodkovno spada med manj[e
primestne ob;ine, se je Kram\ar zavezal,
da bo podjetje SNAGA svoje delo 
opravljalo strokovno in v zadovoljstvo
vseh. Poleg zbiranja in odvoza odpadkov v
prihodnosti na;rtujejo [e predelovanje
zbranih odpadkov, zato so za regijski center
oddali vlogo na kohezijske sklade. Obljubil
je, da ko bo ta sistem vpeljan, bo na voljo
tudi na[i ob;ini in njenim prebivalcem.

|upan Podbor[ek se je zahvalil sodelavcu
Miranu Sircu, ki je veliko pripomogel, da je
pri[lo do podpisa pogodbe, in napovedal,
da je to [ele za;etek dolgoro;nih 
prizadevanj za zdrav na;in varovanja 
okolja.
Pogovor je tekel tudi o divjih odlagali[;ih v
na[i ob;ini. |upan je pohvalil izvedbo

vsakoletne spomladanske ;istilne akcije, ki
\e ka\e prve rezultate bolj[e ekolo[ke
ozave[;enosti ljudi. Miran Sirc je poudaril
tudi dobro sodelovanje z gozdarsko slu\bo,
ki opozarja na morebitna divja odlagali[;a
v gozdovih, \upan pa je opozoril na pomen
novoustanovljenega medob;inskega
in[pektorata, ki bo za;el opravljati nadzor.
Bili so enotni, da sama ozave[;enost ljudi
ni dovolj, potreben je tudi nadzor.
Spregovorili so [e o te\ko pri;akovani
ob;inski ;istilni napravi in nadlogah, ki se
dotikajo zbiranja in odva\anja odpadkov. 
Skupaj so nazdravili uspe[no podpisani
pogodbi z upanjem na dobro sodelovanje.
S 1. majem torej na[e smeti odva\a Snaga,
izvajali bodo tudi vsakoletni odvoz
kosovnih odpadkov, zbiranje nevarnih
odpadkov, v prihodnosti pa nas ;aka [e
postavitev dodatnih ekolo[kih otokov. 

Ve; informacij v zvezi z ravnanjem z

odpadki dobite na spletni strani

http>//www.jh-lj.si/snaga. 

S 1. majem zbiranje in
odvoz odpadkov opravlja

podjetje SNAGA
Alenka Jereb

Zabojnike za smeti praznimo v petek

Tik pred prvomajskimi prazniki sta v sejni sobi Ob;ine Vodice \upan Brane

Podbor[ek in direktor Javnega podjetja SNAGA Janko Kram\ar podpisala

koncesijsko pogodbo zbiranja in odvoza komunalnih odpadkov.

Ponovni
poziv

“R a [ i c a”

Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1,
Vodice  je v aprilski [tevilki
Kopitarjevega glasa z namenom
uskladitve zemlji[koknji\nega
stanja s stanjem v naravi objavila
Poziv vsem lastnikom ali dedi;em
gozdov v Ra[ici. Gre za parcele na
delih nekdanje parc. [t. 666, parc.
[t. 667 ter parc. [t. 668, vse k.o.
Vesca, ki so jih ponovno pridobili
na podlagi pravnomo;ne odlo;be
Okrajnega ljudskega odbora
Ljubljana okolica [t.> II-1-018-1/1-
B-55 z dne 24.2.1955 ali na podlagi
pravnomo;ne odlo;be Okrajnega
ljudskega odbora Ljubljana, 
[t.> 462-43/62-5/7 z dne 16.6.1996.

V mesecu maju je nekaj vlog 
sicer prispelo, vendar manj od
pri;akovanih, zato Ob;ina
podalj[uje rok za prijavo 
lastninskega dele\a do 30. junija
2006.  

Posebej pozivamo vse \ive;e
upravi;ence, da nam dostavijo
kopijo osebnega dokumenta 
in kopijo odlo;be, ;e z njo 
razpolagajo. 

Vse predhodne informacije lahko
dobite osebno na ob;ini ali  po

telefonu na [tevilki> 01/833-26-10,
Rado :uk.

|upan
Brane Podbor[ek, univ. dipl. ekon.
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Aktualno

Namen zbora, ki je potekal v gasilnem
domu Zapoge, je bil predstavitev idejne
skice novega [portnega igri[;a in zbiranje
predlogov za njeno izbolj[anje.

|upan je povedal, da naj bi v Zapogah
dobili dve igri[;i, ve;namensko veliko in
malo otro[ko igri[;e. Zgrajena naj bi bila
med gasilskim domom in stanovanjsko hi[o
na desni. 

Veliko igri[;e naj bi merilo 10x20 metrov in
naj bi omogo;alo igranje ko[arke, odbojke
in malega nogometa. V kotih velikega
igri[;a bi bili postavljeni reflektorji, ki bi se
pri\igali ro;no, vezani pa bi bili na javno
razsvetljavo. Predvidena podlaga igri[;a bi
bil dvoslojni asfalt s plo[;atimi robniki ob
straneh, ki niso tako nevarni kot polkro\ni.
Ob kraj[ih straneh igri[;a in na strani, kjer
je stanovanjska hi[a, bi bila ograja visoka
[tiri metre, na strani, kjer je gasilni dom,
pa dva metra, tu pa bi bila tudi vrata.
Ograja naj bi bila kakovostna \i;na iz 
aluminija. 

Manj[e otro[ko igri[;e naj bi bilo 
postavljeno tik ob velikem, merilo pa bi
6x7 metrov. Podlaga tega igri[;a bi bila
posebna plastika, ki je varnej[a za otroke.
Na otro[kem igri[;u bi bile gugalnice in dva
premi;na konji;ka. 
Po \upanovi predstavitvi so prisotni podali
nekaj predlogov oziroma druga;nih
re[itev. Predvidena lokacija malega igri[;a
bi ovirala gasilce pri njihovi vadbi, zato so
se dogovorili, da manj[e igri[;e prestavijo

Veselica v
Polju \e na

novem
igri[;u

Jerneja Kimovec

8. maja je \upan Brane Podbor[ek 

za prebivalce Polja sklical [e en 

zbor ob;anov. Ta je bil namenjen

razpravi o novem igri[;u ob

gasilskem domu, ki naj bi bilo

dokon;ano [e pred 17. junijem, ko bo

v Polju vsakoletna veselica.

Zbor
ob;anov 

Peter :ernivec

|e v mesecu marcu je bila na zboru

ob;anov v Zapogah na kratko 

predstavljena ideja o izgradnji 

novega [portnega igri[;a. |upan

Brane Podbor[ek je zbor sklical [e

enkrat, tokrat s pripravljeno idejno

skico. 

V Zapogah se obeta novo
[portno igri[;e 

za pet metrov proti cesti. Problem naj bi
predstavljala tudi vi[ina ograje pri 
gasilnem domu, katere vi[ina naj bi bila le
dva metra. Glede ograje je bilo predlaganih
ve; mo\nih re[itev, \upan pa je dejal, da
bodo najprej poskusili z dvometrsko, ;e pa
se bo pokazalo, da ni dovolj visoka, bodo
postavili [tirimetrsko. |elja nekaterih 
prisotnih je bila tudi, da bi bila vrata za
dostop na igri[;e ve;ja, kar bi jim pri[lo
prav ob veselicah zaradi plesi[;a.
Dogovorili so se, da bo eno krilo vrat ve;je
in ve;inoma zaprto, manj[e krilo vrat pa se
bo odpiralo. Ve;ina prisotnih se je 
strinjala, da mora ob;ina pred izgradnjo
dobiti soglasje od bli\njih sosedov, da
pozneje ne bo prihajalo do ne\elenih
zapletov. 

|upan je zaklju;il, da jih od za;etka gradnje
lo;i le soglasje sosedov ter sprememba
skice z upo[tevanjem predlogov. Povedal
je [e, da si tako kot vsi prisotni \eli, da bi
bila izgradnja igri[;a kon;ana do 1. junija,
ko imajo zapo[ki gasilci veselico.  

Projekt je sicer bolj skromnemu ob;instvu
predstavila Nina Fireder, ki je odprla kar
nekaj zanimivih vpra[anj. Najprej so se
posvetili velikosti igri[;a, za katerega je v
prora;unu namenjenih 8 milijonov.
Predvidena povr[ina je 24 x 12 m, vendar se
je ve;ina strinjala, da bi se dalo pridobiti
[e kak[en dodaten meter, ;e bi asfalt
nekoliko podalj[ali proti balini[;u. Prav
tako so menili, da bi za izgradnjo lahko
\rtvovali eno ali dve izmed dreves ob
igri[;u, a le ;e ne bo [lo druga;e.
Projektantka je omenila tudi za[;itne 
ograje in manj[e tribune na strani, kjer \e
sedaj obstaja naravna bre\ina.  Udele\ence
je zanimala predvsem kakovost 
predvidenih ograj, saj se te navadno
uni;ijo \e ob mo;nej[em sunku \oge.
|upan je zagotovil, da bodo uporabili 
aluminij bolj[e kakovosti, ki ima dolgo 
\ivljenjsko dobo in obenem ne zahteva
veliko vzdr\evanja. Za sede\e oziroma
klopi na tribunah so predlagali hrast, saj je
les bolj prijeten kot mrzel beton.
Razpravljali so [e o odtekanju vode 
z igri[;a in o njegovi namembnosti.
Uporabljali naj bi ga predvsem gasilci,

kadar ga ti ne bodo potrebovali, pa bo na
voljo mladim za razne aktivnosti. Tako bo
na njem tudi najmanj en ko[, mladina pa je
[e posebej poudarila, da ne \eli robnikov,
kakr[ni so ob igri[;u na Skaru;ni, saj so
lahko precej nevarni. Naj [e omenim, da bo
s [tirimi lu;mi poskrbljeno tudi za dobro
osvetlitev. 

Ker so bili vsi enotni glede pomembnej[ih
vpra[anj, predvsem pa glede \elje po ;im
prej[nji uresni;itvi projekta, je \upan
obljubil, da bo Ob;ina takoj za;ela 
z razpisom za izvajalca in da se bodo
potrudili, da bo vse nared do 17. junija. 
6. julija pa bo na igri[;u potekalo tudi \e
prvo gasilsko tekmovanje.
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Seje

7. izredna
seja

ob;inskega
sveta
16. 5. 2006

Podano je bilo mnenje 
o kandidatih za novega

ravnatelja Zavoda 
O{ Vodice 

Tema tokratne seje je bilo oblikovanje

mnenja o najprimernej[em kandidatu

za ravnatelja Zavoda O{ Vodice ter

sprejetje Odloka o programu 

opremljanja za obmo;je urejanja {S

14/1-1 Vodice (pod cerkvijo).

Svetnikom so bile kot zaupni 

material vro;ene vloge posameznih

kandidatov z \ivljenjepisom in vizijo

razvoja [ole.

Alenka Jereb Uvodoma je \upan Brane Podbor[ek 
svetnikom predstavil potek postopkov 
o imenovanju novega ravnatelja, ki ga je
vodila tri;lanska komisija v sestavi
Klementine Jeraj Jam[ek, Lidije {u[tar in
Damjana Stanonika. Pohvalil je delo
komisije, ki je svoje delo opravila 
korektno, strokovno in natan;no. 
Na razpis so se prijavili Danica Ve;aric’,
Ivan Kramper[ek, Metoda Kolar in Ivana
Bizjak. |elela je pridobiti tudi mnenje
u;iteljskega in vzgojiteljskega zbora in
ustanovitelja, zato je pripravila 

Predsednica Sveta zavoda Klementina Jeraj
Jam[ek je najprej podala kratko
obrazlo\itev poteka postopkov o imenovanju
novega ravnatelja ter predstavila izid
glasovanja, ki sta ga izvedla u;iteljski ter
vzgojiteljski zbor in ob;inski svet na predlog
odbora za dru\bene dejavnosti (izid je \e
predstavljen v poro;ilu poteka ob;inskega
sveta). V razpravi je Lidija {u[tar predstavila

6. redna
seja sveta

zavoda
17. 5. 2006

Poleg novega imenovanja ravnatelja

so ;lani Sveta zavoda potrdili 

[e izvajanje nivojskega pouka v 

3. triadi za naslednje [olsko leto.

Alenka Jereb

Svet zavoda je za novo 
ravnateljico imenoval
Ivano Bizjak

mnenje u;iteljskega zbora, ki pravi, da je
kandidatka Danica Ve;aric’ tista oseba, za
katero menijo, da bo s svojo odprtostjo,
neposrednostjo in komunikativnostjo skupaj
z u;itelji lahko oblikovala novo vizijo [ole.
Sli[ali smo tudi pomisleke o ustreznosti
kandidatke, ki nima (dovolj) vodstvenih
izku[enj, o zahtevnosti tega delavnega
mesta in o odgovornosti do otrok in 
njihovih star[ev. V nasprotju s tem so se
pojavile trditve, da je izid glasovanja
izklju;no rezultat predstavitve kandidatov,
pa tudi da predstavitev sama ni dovolj. 
V razpravo je posegel tudi \upan Brane
Podbor[ek, ki je povedal, da je za
ustanovitelja imel prednost kandidat, ki
ima vodstvene izku[nje. Po nekoliko dalj[i
razpravi je sledilo glasovanje, ki je prineslo
naslednje rezultate>

Ivana Bizjak> 7 glasov

Metoda Kolar> 0 glasov

Ivan Krampar[ek> 0 glasov

Danica Ve;aric’ > 4 glasovi.

Na podlagi glasovanja je Svet zavoda 
ministru za [olstvo in [port podal predlog 
o imenovanju Ivane Bizjak za ravnateljico
Zavoda O{ Vodice. Odgovor lahko pri;akujemo
v roku 30 dni.

predstavitev [tirih kandidatov. Izid glasovanja
se je presenetljivo razhajal. Pri u;iteljskem
in vzgojiteljskem zboru so bili glasovi dokaj
enakomerno razpr[eni med tremi kandidati,
v drugem krogu pa je najve; glasov dobila
Danica Ve;aric’, ustanovitelj pa je soglasno
podprl Ivano Bizjak.
V razpravi, ki je sledila, smo sli[ali mnenja
svetnikov, da je mesto ravnatelja zahtevno
delovno mesto, ki terja izku[enega ;loveka,
ki obvlada vodenje tako velikega kolektiva,
kot je zavod O{, ki [teje okoli 600 otrok in
ve; kot 90 zaposlenih delavcev. Temu je
sledilo glasovanje svetnikov za vsakega
kandidata posebej. Skoraj soglasno so
sprejeli sklep o predlogu za imenovanje
Ivane Bizjak kot najprimernej[i kandidatki
za opravljanje dela ravnateljice. 
V nadaljevanju so se lotili tudi obravnave
odloka o programu opremljanja prostora
{S 14/1-1 (obmo;ja pod cerkvijo), ki ga je
predstavil Andrej Gor[i;. Gre za naselje 
32 zazidljivih zemlji[; s tremi \e obstoje;imi
objekti. Cena komunalno opremljenega
zemlji[;a (cestno, kanalizacijsko, vodovodno,
plinovodno, elektri;no, telekomunikacijsko
omre\je, javna razsvetljava, krajinska 
ureditev in ureditev vodotoka) zna[a 57,37
EUR/m2. Odlok so soglasno sprejeli po
hitrem postopku, kajti s tem so pri\gali
zeleno lu; za nadaljnjo odprodajo zemlji[;.

V nadaljevanju je v. d. ravnateljice Cilka
Maren;e obrazlo\ila potek nivojskega
pouka, ki se na [oli izvaja v tretji triadi. 
O tem je razpravljal \e Svet star[ev, ki je
podal pozitivno mnenje o izvajanju
tak[nega pouka pri predmetih sloven[;ina,
matematika in angle[ki jezik. Pri teh 
predmetih, kjer so u;enci razvr[;eni v tri
nivoje po zahtevnosti, je mo\no prehajanje
iz enega nivoja v drugega. Razvrstitev
otrok v skupine ve;a otrokovo samozavest
in je pokazala zelo dobre rezultate. Zaradi
nove zakonodaje, ki odslej zahteva, da se
glede izvajanja te oblike pouka [ola vsako
leto vnovi; opredeli, je tudi Svet zavoda za
naslednje [olsko leto soglasno potrdil 
izvajanje nivojskega pouka v tretji triadi.
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Intervju

Pozdravljeni, gospod \upan Brane
Podbor[ek. :e preletimo najin zadnji
intervju za januarsko [tevilko
Kopitarjevega glasu, lahko preberemo,
da ste izpostavili predvsem projekte,
ki se nana[ajo na razli;ne generacije,
ter izpostavili pomen medgeneracijskega
sodelovanja. Nekateri projekti so
danes \e ute;eni. Kako ste zadovoljni
z njimi? 
Topli obroki za starej[e so zelo dobro sprejeti
med starej[imi. Vse ve;jemu [tevilu ob;ank
in ob;anov [tudentje iz na[e ob;ine
dnevno dostavljajo topli obrok. To je
vzgled dobrega medgeneracijskega 
sodelovanja. Starej[i so zelo zadovoljni, to
sem se prepri;al tudi sam, ko sem jih
obiskal. :e se kdo od starej[ih [e \eli prijaviti
na topli obrok, naj pokli;e na ob;insko
[tevilko> 833-26-10 in z veseljem mu bomo
pomagali ter podrobneje predstavili to
storitev. Tudi pomo; na domu se po;asi
“prijema”. S tem da je pomo; potrebno in jo
seveda tudi \elimo prilagoditi vsakemu
posamezniku. Glavni namen pomo;i na
domu je, da starej[im omogo;imo, da
ostanejo v svojem okolju, torej doma, in da
tudi \ivijo kvalitetno, udobno in polno 
\ivljenje. Zato vse starej[e in invalidne
osebe pozivam, da vsaj povabijo izvajalce
pomo;i, da jim podrobneje predstavijo
storitev oziroma na;in pomo;i. Lahko
pokli;ejo na isto telefonsko [tevilko ga.
Djerkovi; ali se obrnejo na mene osebno.
Ko bodo dobili vse informacije, se bodo
la\je odlo;ili za pomo; na domu. Lahko pa

seveda tudi kadarkoli re;ejo ne. Vredno pa
je poskusiti in si s tem omogo;iti la\je in
lep[e \ivljenje v doma;em krogu.

Kako pa ka\e s Centrom za starej[e v
Ob;ini Vodice?
Tudi tu napredujemo. Z \upnikom sva se
dogovorila, da bomo [e pred po;itnicami
pripravili strokovno pripravljeno raziskavo,
katere namen je, ugotoviti, kak[en del cen-
tra bo namenjen dnevni oskrbi starej[ih in
kak[en del popolni oskrbi. Predvidevamo
tudi del, ki bo namenjen za center
aktivnosti, ki so namenjene  starej[im.
Ljudi bomo prej [e podrobno seznanili,
kak[ne so zna;ilnosti posameznih vrst
oskrbe in kak[ne so poglavitne razlike med
njimi. Raziskava ne bo namenjena samo
starej[im, ampak tudi ostalim generacijam.
Potrebno je namre; pridobiti tudi menja
ljudi, ki so v dnevnem stiku s starej[imi.
Rezultati raziskave bodo osnova za izdelavo
projektov, ki bi morali biti dokon;ani [e
letos. Nato bosta ob;ina in \upnija dolo;ili
medsebojna razmerja in za;eli z izgradnjo
centra. :e bo [lo vse po na;rtih, bi 
z izgradnjo lahko za;eli v drugi polovici
naslednjega leta  ali v za;etku leta 2008.

Kako pa ka\e projektom, namenjenim
mladini?
Kon;no delo z mladino ka\e tudi prve
rezultate. V kratkem bomo imeli prvo
otvoritev prostorov, ki so namenjeni mladini.
V kleti doma krajanov v Utiku smo prenovili
prostor, ki je bil \e prej namenjen mladini,
vendar je bil v katastrofalnem stanju. Zato
smo prostor, ki so ga mladi poimenovali
Kevder, popolnoma prenovili, napeljali vse
potrebne in[talacije, kupili zmogljive
ra;unalnike s tiskalnikom in poskrbeli tudi
za igre, ki so namenjene spro[;anju
odve;ne energije mladine. Kevder tako ne

bo namenjen samo zabavi, ampak bo ponujal
tudi mo\nosti, da mladi ob dru\enju 
dobivajo tudi nova znanja, pobrskajo po
spletu, delajo seminarske naloge ... Kevder
je torej namenjen temu, da mladina lahko
pre\ivlja svoj prosti in [tudijski ;as skupaj
s svojimi prijatelji in kar je najpomembnej[e-
v doma;i ob;ini! Tako bo vse manj potrebe
po tem, da hodijo v druge kraje, kjer so
izpostavljeni tak[nim in druga;nim
vplivom in tudi nevarnostim. Seveda pa se
bodo morali tudi mladi zavedati, da morajo
s prostori ravnati kot dober gospodar ter
da s svojimi programi ne smejo motiti okolice.
To je torej prvi prostorski del Mladinskega
centra Vodice. Za;ela so se tudi dela v
Vodicah. Sledi [e dokon;na ureditev na
Skaru;ni. Vsi skupaj bodo prostori
Mladinskega centra.

Pa poglejva [e na druga aktualna
podro;ja. Od januarja do danes je bila
ob;ina poleg prej navedenih podro;ij
aktivna tudi na komunalnem
podro;ju... 
Seveda. Komunalno podro;je predstavlja
najve;ji zalogaj. Izgradnja vseh komunalnih
ter drugih vodov na trasi Bokovica-Koseze
predstavlja najve;jo investicijo v ob;ini
Vodice. Investicija predstavlja pomemben
tehnolo[ki izziv, predvsem pa izreden
finan;ni zalogaj. Poleg tega, da se kon;no
vlaga tudi v Bukovico, Utik in Koseze, so
pomembni [e ostali vidiki, ki upravi;ujejo
tak[no investicijo. Nadaljevanje izgradnje
komunalne infrastrukture je ve; kot nujno.
Predvsem vodovodno omre\je v ob;ini je v
veliki ve;ini dotrajano. Na nekaterih
odsekih pa tudi \e kriti;no. :e ne bomo
intenzivno prenavljali infrastrukture, se
nam ne obeta ni; dobrega. Samo v zadnjih
14 dneh sta bili na podro;ju Polja dve veliki
okvari, ki sta imeli za posledico moteno

Na volitvah
bom

ponovno
kandidiral

Alenka Jereb

Ponosno je spregovoril o projektih, ki

so se dodobra uveljavili, razlagal

na;rte za prihodnost in napovedal

ponovno kandidaturo na naslednjih

volitvah. Preberite pogovor z

\upanom Branetom Podbor[kom,

spoznali boste njegovo neomejno

upanje v razvoj ob;ine, ki bo po meri

ljudi. Kot je sam \e ve;krat povedal,

to ob;ino mora[ imeti preprosto rad.
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oskrbo s pitno vodo in prekuhavanje vode
za prehrambene namene. Pri;akujemo
porast tak[nih napak. Zato [e enkrat
poudarjam, da je obnova in izgradnja
komunalnih vodov ve; kot potrebna. To
naj predstavlja tudi premislek za vse, ki
menijo, da se z izgradnjo ;istilne naprave
lahko [e kar odla[a ali celo da ta ni potrebna.
Zadeve so namre; povezane. Pravnomo;no
gradbeno dovoljenje za ;istilno napravo je
[ele predpogoj za menjavo vodovodnega
omre\ja v vasi Polje. S temi zadevami se ni
dobro igrati. Dovolj [kode je bilo narejene
\e v preteklosti, ko se je v prenovo in
izgradnjo nove infrastrukture veliko 
premalo vlagalo. Danes vse bolj ob;utimo
te posledice. Zato pozivam vse ljudi k 
sodelovanju in zavedanju, da gre za ob;i
interes in da tu ni prostora za politiko in
izredno ozke osebne interese. Mislim, da
mi ni potrebno poudarjati, da obstajajo
tudi ljudje, ki posku[ajo ustaviti gradnjo
omre\ja \e zaradi tega, ker je trasa za[la 10
cm, poudarjam, 10 centimetrov preve; v
njihovo parcelo. Ti ljudje se premalo
zavedajo, da se s tem dela velika [koda
celotni ob;ini. {e dobro, da so ti
posamezniki v veliki manj[ini. Vseeno pa je
prav, da ob;anke in ob;ani vedo, da obstajajo.

Kaj pa smeti?
Drugo zelo pomembno podro;je je
podelitev koncesije za odvoz in odlaganje
odpadkov. Tako nam je uspelo dolgoro;no
urediti predvsem odlaganje smeti 
v sodelovanju  s podjetjem Snaga, ki med
drugim zagotavlja tudi kakovost storitve. 
V ta projekt je bilo vlo\enega zares veliko
truda in strokovnosti in prav je, da ob tej
prilo\nosti pohvalim tudi ob;insko upravo.
Prepri;an sem, da ste med drugim opazili
tudi \e nove ekolo[ke otoke, torej 
zabojnike za lo;eno odlaganje odpadkov.
{tevilo ekolo[kih otokov bomo [e pove;ali
in tako poskrbeli za [e ve;jo ekolo[ko
ozave[;enost vseh nas. Ob;inska akcija>
VRNIMO NARAVI pa se bo [e [irila tudi na
drugih podro;jih. Vklju;ili bomo tudi 
najmlaj[e, tako da se bodo letos med
po;itnicami lahko udele\ili tudi
kratko;asnic z ekolo[ko vsebino. Na[im
najmlaj[im bo tako skozi igro predstavljeno,
kako pomembno je, da skrbimo za lepo in
;isto okolje. 

Mislim, da boste morali ostala
podro;ja kraj[e komentirati, ker
nama bo druga;e zmanjkalo prostora.
Na kulturnem podro;ju se nam obetajo
tudi nove pridobitve, kajne?
V mesecu februarju smo odkrili spominsko
plo[;o na[emu rojaku, velikemu
slovenskemu slikarju Matiju Ko\elju.
Ko\eljeva dela \elimo predstaviti tudi [ir[i

javnosti. Zato \e delamo na projektu
vzpostavitve Ko\eljeve poti, ki nas bo vodila
od Vesce, {inkovega Turna na Skaru;no, pa
na {marno goro, spustila se bo v Repnje in
Zapoge ter se kon;ala v Vodicah. 
V Vodicah bosta letos ob;ina in \upnija
tudi pri;eli s prenovo fresk v farni cerkvi,
ki so Ko\eljevo delo. Drugo leto bomo tako
ob 100. obletnici fresk imeli otvoritev in
blagoslovitev prenovljenih fresk. To bo
velik kulturni dogodek. Hkrati se pripravlja
tudi fotomonografija Matije Ko\elja.
Priznani fotograf Egon Ka[e tako \e
fotografira njegova dela po slovenskih
cerkvah. Zbirka del (fotomonografija) bo
tako iz[la ob otvoritvi in blagoslovitvi
prenovljenih fresk v cerkvi sv. Marjete.
Seveda potekajo tudi manj[i kulturni 
projekti, med katerimi, dovolite, da
izpostavim tudi obnovo ostale kulturne
dedi[;ine od spomenikov do kozolcev. Te
projekte bodo podrobneje predstavili moji
sodelavci tudi v Kopitajevem glasu.

Zdi se, da ste zelo aktivni pri izgradnji
novega sredi[;a Vodic oziroma
ob;inskega sredi[;a...
Predstavitev novega sredi[;a je bila poleg
predstavitve prora;una ena izmed osrednjih
to;k zborov ob;anov, ki sem jih sklical 
v mesecu marcu. Avtor idejne oziroma 
vsebinske zasnove Trga slovenske zastave,
Damjan Stanonik, je udele\encem zborov
podrobno predstavil vsebino projekta.
Tako kot ob;inski svetniki so tudi ob;anke
in ob;ani idejo o novem sredi[;u podprli.
To me zares veseli, saj menim, da ima 
projekt resni;no [irino ter da vklju;uje vse
pomembne vidike od prostorske politike
ob;ine, ki ne predvideva velike steklene
\elezobetonske gmote, ki se nikakor ne
vklju;uje v ta prostor, do kulturno 
turisti;nega vidika. Pri tem moram

izpostaviti, da bo nov Trg slovenske 
zastave dal pe;at slovenstvu in nastajanju
na[e dr\ave Republike Slovenije, katere
zgodovino, razvoj in ljudi predstavlja
slovenska zastava. Predstavlja pa tudi
ponos in zavednost “malih ljudi”, brez
katerih mi danes ne bi \iveli v samostojni
dr\avi. Torej tak[nih ljudi, kot je bil Stanko
Kocelj, na katerega smo ljudje v teh krajih
lahko [e posebej ponosni. Projekt ima po
mojem mnenju torej tako kulturno kot
razvojno in gospodarsko komponento.
Posebna pozornost je namenjena tudi
Jerneju Kopitarju, katerega ime naj bi nosilo
novo kulturno sredi[;e in po katerem \e
danes nosi ime Kopitarjev trg. Kopitarjev
trg bo tako [e bolj pridobil na pomenu in
konec koncev tudi na velikosti. Prilagojen
pa je ljudem, ki si \elimo kakovostno \iveti
v teh krajih. Zanimivo, da ima projekt tudi
nekaj ostrih nasprotnikov, za katere pa se
zdi, da jih vodi samo en vidik, in sicer
gospodarski v navednicah oziroma vidik
nepremi;ninarjev, ki je, na tem manj[em
prostoru zgraditi veliko gmoto, ne glede kaj
to pomeni za Vodice in ob;ino. Tega
pristopa pa ljudje, ki \ivimo v teh krajih in
imamo to ob;ino radi, ne bomo dovolili.

V kateri fazi je projekt? 
Sedaj Urbanisti;ni in[titut RS idejno zasnovo
ume[;a v prostor. |upnija je \e zaprosila
[kofijo za dovoljenje k odprodaji zemlje, ki
bi jo ob;ina [e potrebovala. Urbanisti;ni
in[titut naj bi svoje delo kon;al v mesecu
maju. Upam, da bo tudi \upnija ;im prej
dobila pozitivni odgovor s strani [kofije ter
da bomo tako lahko z \upnijo sklenili
pravni posel odkupa zemlji[;a. Potem
bomo imeli vse, kar je potrebno za 
arhitekturni nate;aj. Ob;anke in ob;ani
bodo dolo;ili kon;no vsebino in obliko
sredi[;a. Nato bomo naro;ili projekte in
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pridobili gradbeno dovoljenje. V letu 2007
se bo izgradnja za;ela. V tem ;asu bomo
pridobili tudi investitorje oziroma sredstva
za izgradnjo sredi[;a. Tako da bo finan;na
plat projekta popolnoma znana \e ob
za;etku izgradnje. Preu;ujemo tudi
mo\nost, da bi v izgradnjo centra investirali
prakti;no vsi, ob;anke in ob;ani, ;e bi to
seveda \eleli. Sredi[;e bi tako predstavljalo
za ob;anke in ob;ane tudi dobro nalo\bo.

|e ste omenili zbore ob;anov.
Udele\ba na njih je bila dobra, po
nekaterih krajih celo zelo dobra.
Ljudje torej radi sli[ijo iz prve roke,
torej od \upana, kaj se dogaja in se bo
dogajalo v ob;ini.

Nad udele\bo sem bil tudi sam nekoliko
presene;en. Seveda v pozitivnem smislu.
Ljudje so na zborih dobili odgovore na vsa
vpra[anja, ki so jih zanimala, se seznanili 
z razvojnimi ambicijami ob;ine in preprosto
malo pokramljali z menoj ter ob;insko
upravo. Ob;anke in ob;ani so dali tudi
veliko pobud. Veliko tak[nih, ki so 
uresni;ljive. Tako smo jih nekaj \e 
uresni;ili, nekaj pa jih [e sledi.
Odvodnavanje ceste v Dornicah je tako \e
izbolj[ano, nekaj cest \e popravljenih,...
nekaj pobud bo realiziranih [e v leto[njem
letu, kot npr. zagotovitev plinskega dovoda
za tako imenovano naselje Tipo in [e nekaj
drugih. Nekaj pobud pa bo mo\no 
realizirati v naslednjih obdobjih. Va\no je,
da smo drug drugemu prisluhnili in iskali
skupne re[itve. Zato so ljudje v ve;ini tudi
zadovoljni. 

Kateri projekti oziroma njihova 
realizacija nas [e ;aka v leto[njem letu?
Pravkar izbiramo izvajalce za izgradnjo
novih igri[; v Zapogah in Polju. Obe igri[;i

bosta zgrajeni ob gasilskih domovih. Pred
kratkim sem imel sre;anje s krajani teh
vasi, ki so dali [e nekatere popravke na
predstavljene projekte. Tako je sedaj \e
skoraj vse pripravljeno za njihovo izgradnjo.
Otroci in mladina in tudi njihovi star[i
bodo tako vendarle dobili prostor za
rekreacijo in zmanj[evanje stresa.
V Vodicah bomo za;eli s popolno prenovo
stare [ole ali starega vrtca in prostore
namenili knji\nici. Tako bo knji\nica dobila
sodobne prostore in zapustila popolnoma
neustrezne prostore v ob;inski “baraki”. 
S tem bo narejen tudi prvi korak proti
izgradnji novega sredi[;a. Knji\nico je
namre; prej potrebno preseliti preden
za;nemo z gradnjo novega sredi[;a ob;ine.
V Repnjah  bomo pri;eli z odkupom
zemlji[; za pot k Sv. Tilnu, predvidena
trasa poti je \e zakoli;ena. Nadaljevala se
bo prenova doma v Utiku. Prav tako pa bo
potrebno zagotoviti sredstva za
posodobitev gasilskega voznega parka v
Polju in Bukovici, kot tudi poskrbeti za
primerno opremljenost enot civilne
za[;ite. Posku[ali bomo zgraditi dva nova
prehoda za pe[ce in pove;ati varnost
udele\encev v prometu. Pripravljamo tudi
meritve hrupa ob avtocesti, s katerimi
bomo posku[ali dokazati, da dr\ava ni 
ravnala pravilno, ko ni uvrstila izgradnje
protihrupnih ograj na avtocesti v Plan
vzdr\evanja avtocest za leto 2006. :e bodo
meritve potrdile na[o domnevo, bomo od
dr\ave zahtevali ukrepanje.

Kako pa je z okolico osnovne [ole?
Z ureditvijo okolice [ole s popolno prenovo
igri[;a bomo za;eli med po;itnicam, prav
tako bomo med po;itnicam zamenjali streho
na vrtcu na Skaru;ni. Po;itni[ke
kratko;asnice se vse bolj bli\ajo, zato 
so programi \e skorajda dokon;ani. Kot

zanimivost naj povem, da se bo nogometna
kratko;asnica razvila v Nogometno [olo
Ob;ine Vodice, ki bo trajala skozi celo leto.
Tako bomo imeli v naslednjem letu, ko
za;nemo izgradnjo osrednjega [portnega
sredi[;a v Vodicah, \e “[olane”
nogometa[e. Ravno pred kratkim smo se
prijavili na razpis za sofinanciranje projekta
novega [portnega sredi[;a ob O{ Vodice.
Prijava je bila zahtevna, toda tudi
strokovno pripravljena. Zato sem
prepri;an, da bomo uspeli pridobiti tudi
sredstva dr\ave. {e bi lahko na[teval.
Vendar bodo o tem poro;ali sodelavci 
v ob;inskem glasilu.

Omenili ste sofinanciranje izgradnje
igri[;a. Kako pa si predstavljate 
financiranje izgradnje novega sredi[;a
ob;ine ter komunalne infrastrukture 
s ;istilno napravo?
Dobro vpra[anje. :e najprej izpostaviva
sredi[;e. Kot veste, bomo letos prodali del
ob;inskih stavbnih zemlji[;. Sprejet je bil
tudi ob;inski lokacijski na;rt za to
podro;je. Na;rt zagotavlja izredno kvaliteto
\ivljenja za tiste, ki bodo te parcele kupili.
Na;rt ima svojo vsebino in zato pri;akujemo
dober izkupi;ek iz tega naslova. Del sredstev
bo tako namenjen tudi izgradnji sredi[;a,
drugi del bo ob;ina dobila preko komunalnega
prispevka za celotno sredi[;e. S teh dveh
delov bo financirana predvsem upravna
oziroma ob;inska stavba ter kulturni del z
ve;namensko dvorano, prostori za
dru[tva, mladinski center ter ostale javne
storitve. Ob;ina bo namenila sredstva tudi
za javne povr[ine, ki morajo ostati v
ob;inski lasti. Nikoli se namre; v Vodicah
ne sme ponoviti zgodba iz Ljubljane, da bi
na primer spomenik slovenski zastavi ter
Trg slovenske zastave pristal v privatnih
rokah ali celo tujih privatnih rokah. Tak[na
zgodba se ne sme nikjer nikoli ve; ponoviti.
No, pa da se vrnem na va[e vpra[anje.

Nikoli se namre; v Vodicah ne
sme ponoviti zgodba iz Ljubljane,
da bi na primer spomenik slovenski
zastavi ter Trg slovenske zastave
pristal v privatnih rokah ali celo
tujih privatnih rokah.
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Poslovno trgovinski in zdravstveni del se
bo financiral tudi ali predvsem iz privatnega
kapitala. Tako bo Po[ta financirala skupno
infrastrukturo in svoje prostore, trgovec
bo financiral trgovski del. Pri ;emer bomo
dali prednost doma;im trgovcem s
kakovostnim blagom. Nekakovostni programi
tujih fran[iznih trgovcev ne morejo biti del
novega sredi[;a ob;ine. Za vlaganja v
zdravstveni del so ve; kot zainteresirani
zasebniki itd. Tako se zdi, da s financiranjem
celotnega sredi[;a ne bo velikih te\av.
Seveda pa obstajajo tudi druge mo\nosti,
in sicer pridobiti del sredstev za
posamezne programe tudi iz evropskih
strukturnih skladov. Projekte bomo tudi
tako pripravili, da bo ;rpanje sredstev
mogo;e. Del sredi[;a bi se lahko financiral
tudi z razli;nimi denarnimi vlo\ki ob;ank in
ob;anov, ki bi \eleli vlo\iti sredstva v
sredi[;e in bi tako svoje prihranke vlo\ili v
nalo\bo, ki se bo po mojem mnenju hitro
obrestovala. Vendar vseh vidikov ni mo\no
predstaviti v tako kratkem ;asu. Gre
namre; za strokovno zastavljeno nalogo, ki
zahteva veliko znanja in ustreznih potrdil.
Celotni vidik financiranja bo predstavljen
ob;ankam in ob;anom, ki bodo tudi
kon;no potrdili na;in financiranja.

Pa komunalna infrastruktura?
Pri komunalni infrastrukturi so mo\ni
predvsem trije na;ini financiranja. Najbolj
enostavno je, da vse financira ob;ina.
Pomanjkljivost tega modela je le ta, da je
ob;ina omejena s sredstvi in da to pomeni
precej dalj[o gradnjo, kot bi jo predstavljali
drugi modeli. V proceduro Dr\avnega zbora
prihaja zakon o javno privatnem partnerstvu,
ki predvideva kombinacijo javnega in
zasebnega kapitala. To je prav gotovo ena
izmed mo\nosti, za katere pravila pa [e
niso popolnoma jasna. Zato se do tega
modela [e ni mo\no opredeljevati. Spet
drug model je podelitev koncesije.
Izgradnja se financira torej iz privatnega
kapitala. V zameno pa ob;ina investitorju
preda za dolo;eno dalj[e ;asovno obdobje
v uporabo omre\je in tako koncesionar
uporabnikom zara;unava svoje storitve. 
V Vodicah \e imamo podeljene koncesije,
in sicer za plin Petrol plin, za odvoz smeti
Snaga in za dimnikarsko slu\bo Vera;. Za
komunalne vode pa so se v preteklosti
koncesije izkazale tako pozitivno kot tudi
izrazito negativno. Pri tem modelu je
potrebno biti torej predvsem zelo previden.
Zadnja mo\nost, ali ena od zadnjih, ki pa ji
osebno dajem prednost, je ;rpanje evropskih
sredstev z lastno udele\bo ob;ine. Projekte
intenzivno pripravljajo v to smer. Seveda pa
je oblikovanje tak[nih projektov vse prej kot
enostavno.

Si torej lahko obetamo evropska sredstva?
Kot sem \e omenil, sam in ob;inska uprava
delamo v tej smeri. Obdobje med 2007 in
2013, ki je obdobje nove finan;ne perspektive
Evropske unije, pomeni za celotno
Slovenijo izredno prilo\nost. Tega se \e
dalj ;asa zavedamo tudi v na[i ob;ini. Zato
v miru in kar malo umaknjeno pripravljamo
projekte, ki jih bomo seveda predstavili
tudi ob;ankam in ob;anom. Vendar je
potrebno [e ogromno dela. 

Vidim, da se s projekti ne omejujete za
obdobje \upanovanja, ki se vam
po;asi izteka. Ali to  pomeni, da
ra;unate tudi na naslednji mandat?
Na kaj lahko ra;unam, bodo povedale
ob;anke in ob;ani oziroma volivke in
volivci na lokalnih volitvah, ki bodo
potekale v oktobru 2006. Sam lahko samo
re;em, da bom na teh volitvah ponovno
kandidiral za \upana za naslednje mandatno
obdobje. Popolnoma neodgovorno bi se mi
namre; zdelo, da bi kandidiral samo za en
mandat. Vedeti je namre; potrebno, da
projekte ni mo\no vezati na en mandat.
No, mo\no je \e, vendar je popolnoma
neodgovorno. Ko sem kandidiral na 
zadnjih volitvah, sem se zavedal, da sem se
tej funkciji pripravljen zavezati vsaj za dva
mandata, ker samo v dveh mandatih lahko
poka\e[ tudi rezultate dolgoro;nih projektov.
Zavedati se je namre; potrebno, da 
potrebuje[ vsaj eno leto, da se spozna[ z
izredno [irokim spektrom dela ter da se
za;ne[ privajati na sistem, ki je \al precej
bolj okoren kot zasebni sektor. Nato dve
leti intenzivno dela[ in \e so tu lokalne
volitve torej volilna kampanja. Toda
zaenkrat se ji [e posku[am izogniti in delati
[e naprej neobremenjeno z volitvami. 
V Nem;iji so to \e spoznali in uvedli 8-letni
mandat na lokalni ravni. In to ravno zaradi

tega, ker v [tirih letih ni mo\no realizirati
dolgoro;nih zadev, ki so pa sicer
najpomembnej[e. Pripravljen sem delati [e
naprej. Odlo;ili pa bodo volivci.

Kaj pa konkurenca? Je \e znana?
Mislite za volitve?

Ja, seveda.
Kot sem \e omenil, se s konkurenco trenutno
ne obremenjujem. Kot vidite, delamo
naprej in oblikujemo tudi naloge za naslednja
leta. Vseeno pa mi prihajajo na uho novice,
ki jih lahko komentiram samo kot izrazito
negativna kampanja proti meni osebno,
podkrepljena z razli;nimi podtikanji in
la\mi. Kot primer naj povem, da je pred
kratkim mo\akar iz Bukovice na veliko
razgla[al, da mu je ob;ina poslala pismo, v
katerem ga poziva, da naj ob;ini proda
zemljo po sme[no nizki ceni. Nato pa jo bo
ob;ina ob;utno dra\je prodala naprej. To
je samo ena od ;istih izmi[ljotin, ki nimajo
nobene povezave z resnico. Zato ob tej
prilo\nosti pozivam gospoda, da prinese ta
dopis na ob;ino, da ga bomo [e mi videli.
Ne more[ verjeti...

Preden pa zaklju;im, pa [e ena, ki mi je
pri[la na uho. Resni;no ne vem, ;e dr\i. Ne
bom pa presene;en, ;e se izka\e za
resni;no. V tej ob;ini naj bi eden najbolj
opredeljenih strankarskih mo\ pod pretvezo
neodvisnosti oziroma nestrankarstva
oblikoval [e eno neodvisno listo oziroma
listo krajanov z \upanskim kandidatom kot
podalj[ek svoje stranke. :e to dr\i, potem
je to, najmanj kar lahko re;em, slaboumno
dejanje, brez primere in popolno 
podcenjevanje ljudi v teh krajih. Kaj lahko
[e re;em o svoji konkurenci? Sicer pa bo za
komentar [e dovolj ;asa.

Za konec ? boste [e kaj dodali?
Da, ob;anke in ob;ane bi \e sedaj povabil
na 15. obletnico nastanka samostojne
dr\ave Republike Slovenije in jih seveda
vabim tudi k sodelovanju. Posku[ali bomo
pripraviti prireditev, kot si jo ta veliki dan
zaslu\i. 25.6. 2006 bo torej po;a[;en 
s prireditvijo, kot je [e ni bilo v va[i ob;ini.
V sklopu te prireditve bomo pomembno
mesto namenili tudi Trgu slovenske zastave,
torej zastavi, ki je prav tako prvi; zaplapolala
pred petnajstimi leti. Spo[tovane ob;anke
in spo[tovani ob;ani! Praznujmo samostojno
in neodvisno Slovenijo skupaj!!!

Hvala za ve; kot zanimiv pogovor.

Zadnja mo\nost, ali ena od 
zadnjih, ki pa ji osebno dajem
prednost, je ;rpanje evropskih
sredstev z lastno udele\bo ob;ine.
Projekte intenzivno pripravljamo
v to smer.



Bo[tjan Paliska, 
dijak srednje
ekonomske [ole

{olo, delo in zabavo
usklajujem dobro.
Takrat, ko imam
veliko testov v [oli ali
ko je potrebno
kak[no slabo oceno popraviti, se zabavi
malo ognem, a ko so stvari urejene, vse
nadoknadim. Denar za zabavo dobim iz
[tipendije, ob;asno pa tudi pomagam
o;etu pri delu.

Bojan Jagodic

Ker sem dijak, zabavanje od ponedeljka do
petka skoraj ne pride v po[tev. Med 
tednom je glavna [ola, konec tedna pa
grem ponavadi kam ven, seveda, ;e je v
[oli vse v redu. Sicer pa tudi delam, 
navadno ob petkih zve;er, ko imam nekaj
;asa. Usklajevati vse troje niti ni tako
te\ko, seveda pa se trudim, da bi imel
poletje “frej”, torej da bi vse obveznosti 
v [oli opravil do po;itnic.

Jo\i Mohar

Moj dan bi moral
imeti ve; kot 24 ur
(smeh). Zabava in
[tudij - eno brez
drugega ne gre. :e
hodi[ na fakulteto ali
;e po;ne[ karkoli
drugega, se mora[ tudi malo sprostiti.
{tudentje imamo ;ez leto najbr\ malo ve;
;asa kot dijaki, maja pa tudi nam ponavadi
za;ne te;i voda v grlo, ;e prej nismo ni;
delali. Zato posku[am ;im ve; stvari 
opraviti sproti, tako da v maju in juniju ni
prehudo in da imam potem malo dalj[e
po;itnice. Poleg [tudija sem tudi u;iteljica
klavirja za otroke, kar zna biti v;asih prav
tako naporno. Zato ves ;as, ki mi ostane, 
z veseljem namenim zabavi. Sicer pa se
mora[ kot [tudent pa; sprijazniti, da en
mesec ali ve; posveti[ knjigam.

Bla\ Ko\elj

Najprej si vedno postavim na;rt, ki se ga
potem ne dr\im (smeh). Sproti se ponavadi
ne u;im, redno pa delam seminarske
naloge. Pred izpitom pa se usedem in se res
posvetim samo u;enju. Poleg [tudija je tudi
doma dela dovolj, tako da se v;asih nabere
preve; vsega naenkrat. Vendar si je za
zabavo kdaj pa kdaj enostavno treba vzeti
;as. Sicer pa posku[am vse obveznosti
opraviti ;im prej, da se mi u;enje ne bi
zavleklo ;ez poletje. Saj tako \e vsak
[tudent prej ve, kaj ga ;aka.
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Glas mladih

Saj poznate tisto o celodnevnem [tudiju?
Zjutraj kava (ker druga;e pa; ne gre) in ob
kavi obvezen telefonski pogovor (ki se
zavle;e za nekaj ... ur). Potem obisk 
prijatelja, s katerim si dogovorjen za
u;enje, pa se mu je v;eraj zgodilo res nekaj
pomembnega, kar enostavno mora deliti 
s tabo (potem seveda - kot dober prijatelj -
tudi ti deli[ izku[nje preteklega ... meseca).
:as za kosilo. Po kosilu obvezen po;itek 
(s polnim \elodcem je te\ko misliti).
Ampak, oh, kako lepo je zunaj. Sprehod.
Prijatelj odide domov - saj sta se \e dovolj
u;ila. Kon;no se usede[ za knjigo in odpre[
prvo stran (od 618), nakar zazvoni telefon.
Prijatelja (ki je pred pol ure od[el) zanima
naslov knjige, ki jo morata prebrati.
Spotoma ti opi[e [e vse dogodke na poti
domov ... Ura je polno;i in  knjiga je [e
vedno odprta na 1. strani (od 618), kar ti
nikakor ni jasno, saj si se vendar ves dan
u;il?!

Nekoliko karikirano, pa vendar ne tako
dale; od resnice. V;asih je vendarle te\ko
“\rtvovati” najlep[e urice dneva za 
vektorje, kosinuse, celice, organigrame,
dele\ja in dele\nike, predpreteklike in
poprihodnjike ... Kako se torej odpovedati
zabavi? Je to sploh potrebno ali je mogo;e
zdru\iti oboje - ali vse troje, ;e zraven
pri[tejemo [e ob;asno [tudentsko delo, 
s katerim si ve;ina dijakov in [tudentov
pla;a poletne po;itnice? O tem in [e o ;em
sva govorila z na[imi mladimi, ki so podali
kar nekaj zanimivih nasvetov in mnenj.

Sicer pa, ;e vas pred knjige ne zvle;e ni;
drugega, pomislite na kak[no zares dobro.
Knjigo, mislim. Tisto, ki bo le\ala ob va[i
brisa;i, ko boste brez skrbi u\ivali na pla\i
nekje dale;, dale; ...

Ko [tudent 
na raj\o gre ...

Jerneja in Peter

{pela Burgar, 

V;asih se zgodi, da na [tudij malo pozabim
in se bolj posve;am zabavi, a sem sedaj, ko
je ;as izpitov, osredoto;ena v glavnem na
[tudij in zabava lahko malo po;aka. Zaradi 
[tudijskih obveznosti trenutno ne delam,
sem pa delala prej in si privar;evala nekaj
denarja za prihajajo;e poletje. 

Nina Kohek, 

V leto[njem letu ve;ino ;asa delam.
Predavanja na moji fakulteti niso obvezna,
zato svoj ;as raje izkoristim za delo in
hodim le na izpite. Sicer vem, da zaradi
tega za u;enje porabim veliko ve; ;asa, 
a zaenkrat mi gre. Sre;o imam, da imam
prilagodljiv delovni ;as, saj lahko v ;asu
izpitov brez problemov manjkam. Zaslu\en
denar porabim za razli;ne stvari, od 
najnujnej[ih do zabave.

Maj. Mesec ljubezni, sprehodov po belo, rumeno, rde;e ali kako druga;e

obarvanih travnikih, brisanja zimskega prahu s koles, prvih toplej[ih

son;nih \arkov, ne[tetih prireditev na prostem, martin;kanja ob popoldanskih

klepetih, na;rtov za poletne dni in prebedenih no;i. Po drugi strani pa tudi

mesec izpitov, testov, dolgih in dolgo;asnih ur za knjigami, lova za

najbolj[imi in po mo\nosti najkraj[imi zapiski, neskon;nih nerazumljivih

;rk in [tevilk in - ponovno - prebedenih no;i (iz povsem drugih razlogov kot

v prej[njem primeru). Mesec torej, ko mladim [e bolj kot ponavadi primanjkuje

;asa (in spanca, jasno). Mesec ra;unanja in tehtanja. Koliko ur lahko

namenimo u\ivanju v pomladi in koliko bi jih morali nameniti u;enju? 
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Z atletiko sta se za;ela ukvarjati v drugem
razredu osnovne [ole. Miha se je vpisal
zgolj zaradi prijatelja, ki mu je bilo tam
dolg;as, pozneje pa navdu[il tudi Luka, ki
se je sicer z atletiko spogledoval \e v mali
[oli. 
Na raznih [olskih atletskih tekmovanjih in
krosih sta \e v samem za;etku vedno
zasedala prva tri mesta in kmalu ju je
opazil sedanji trener Franci Bohinc. Na
enem izmed medob;inskih tekov je Miha
povabil v svoj klub Partizan, rekel pa mu je
tudi, naj povabi [e Luko. Zaradi velike \elje
ter spodbude in podpore star[ev sta se
odlo;ila za redno treniranje v klubu
Partizan v Medvodah.  Presenetila sta \e
prvih tekmah! Luka je na svoji ;isto prvi
tekmi za klub Partizan, kjer niti niso vedeli,
ali bo sploh tekmoval, popolnoma “pometel”
s konkurenco in zasedel prvo mesto. 
Trenirata vsak dan po eno uro razen nedelje,
v;asih pa izpustita tudi petkov trening, saj
sta odvisna od prevoza star[ev, ki jim njun
[port prav tako vzame veliko ;asa, a, kot
pravita, prinese tudi veliko zadovoljstva.
Tu pa se njun trening [e ne kon;a, saj  tudi
svoj prosti ;as izkoristita za razli;ne
[portne aktivnosti, od nogometa do 
lovljenja s kolesi. Luka v;asih poprime [e
za bas kitaro, Miha pa odigra kak[no
ra;unalni[ko igrico, a bolj v zimskem ;asu.
Problemov v [oli zaradi atletike nimata in
tudi so[olci ju podpirajo in jima ob vsaki
novi medalji iskreno ;estitajo. U;iteljica je
tako navdu[ena nad njima, da slike z 
njunih tekmovanj obesi kar v razredu. 
Tekmujeta v razli;nih atletskih disciplinah

Luka in Miha, 
nova atletska upa?

Peter :ernivec

in tako ve;inoma nastopata v mnogobojih,
kar pomeni, da mora[ biti za dober rezultat
izku[en v vseh disciplinah. Navadno gre za
tek na 60 metrov, skok v daljino, met
\ogice ter tek na 300 metrov. Lukova
najljub[a disciplina je tek na [estdeset
metrov, Mihova pa tek na 300 metrov in
ve;. Prav v svojih najljub[ih disciplinah sta
na dr\avnem prvenstvu v Celju postala
dr\avna prvaka, skupno (v mnogoboju) je
Luka zasedel drugo, Miha pa [esto mesto. 
Na atletskem troboju, ki ga je organiziralo
[portno dru[tvo Brigite Bukovec, je Luka
osvojil zlato, Miha pa bronasto medaljo. 
V teku na 600 metrov v Bre\icah je Miha 
v kategoriji starej[ih osvojil 3. mesto, tretji
pa je bil tudi na Mariborskem teku na 1200
metrov. Na prvenstvu Slovenije v krosu
(1000m) je bil Miha 5., Luka pa 8. Mihov
sedmi ;as v teku na 500m v sklopu 
mednarodnega atletskega mitinga v Kranju
je bil uvr[;en na tablice Atletske zveze
Slovenije. 
To je le nekaj uspehov, ki sta jih nanizala v
zelo kratkem ;asu, malo morje medalj,
pokalov ter diplom v njunih sobah pa ka\e
na to, da imata za seboj [e veliko drugih
tekmovanj, kjer sta ve;inoma na vrhu ali
tik pod njim. 
Upamo le lahko, da bosta svoj talent in
navdu[enost do atletike le [e nadgrajevala
in da bomo ;ez nekaj let udobno zleknjeni
na kav;u strmeli v televizor in ob najavi
njunih imen na kak[nem izmed svetovnih
prvenstev stisnili pesti in glasno
pospremili na[a ob;ana do zlata, do 
svetovnega prvaka. 

Luka Jane\i; in Miha Pe;nik sta ;etrto[olca Osnovne [ole Vodice, ki na atletskih

tekmovanjih po vsej Sloveniji \e lep ;as dosegata zavidljive rezultate, ve;krat

celo najbolj[e. Oba sta tudi dr\avna prvaka v eni izmed atletskih disciplin.

{portno-naravoslovni tabor
v Kranjski Gori

Zjutraj sem \e komaj ;akala, da se
oble;em, vzamem kov;ek in se odpeljem
pred [olo. Tam nas je \e ;akal avtobus, da
nas odpelje v Kranjsko Goro. Za slovo smo
mahali mamicam in o;kom. 

V Kranjski Gori nas je pri;akala pedago[ka
voditeljica Barbara Smolej. V avlo smo
zlo\ili potovalke in od[li v jedilnico.
Razdelili so nas po sobah in nam povedali,
kak[na pravila veljajo v domu. Potem ko
smo pospravili prtljago, je bilo kosilo.
Pravzaprav sem bila \e kar malo la;na.
Enolon;nica mi ni kaj prida teknila, sladica
pa je bila okusnej[a. Po kosilu je bilo nekaj
prostega ;asa. Nato so nas razdelili v dve
skupini. Ena  je [la kurit ogenj, druga pa si
je [la ogledat severne jelene in lovit
manj[e \ivali. Na[a je [la kurit ogenj k reki
Pi[nici. Po ve;erji smo imeli kratek ogled
Kranjske Gore. Izvedeli smo, da se je 
imenovala Borov[ka vas. V njej se je rodil
Josip Vandot, ki je znan po tem, da je
napisal Kekca. Po ogledu kraja smo od[li
spat. Zjutraj je bila jutranja telovadba.
Kmalu zatem je bilo orientacijsko 
tekmovanje, to je lov na Kosobrina. Na
lovu smo se zelo zabavali. Po kon;anem
tekmovanju smo se v u;ilnici pogovarjali o
doma;ih \ivalih. Zve;er je bila zabava, ki se
je hitro kon;ala. Naslednji dan smo se po
zajtrku pogovarjali o Triglavskem narodnem
parku. Od[li smo do jezera Jasna, kjer smo
poslu[ali zgodbe. Ko smo se vrnili, je bilo
kosilo, [e pred tem pa podelitev diplom.
Vsi smo se tresli, preden so nam povedali
osvojena mesta. Na tekmovanju “Lov na
Kosobrina” smo bili Liza, Luka, Bla\ in jaz
prvi. Prvo mesto pri ocenjevanju sob pa so
zasedli Simona, Lara, Manca, Andreja,
Nata[a in Ema. Po kosilu smo od[li proti
vodi[ki [oli, kjer so nas \e ;akali star[i. 

Bilo je lepo in [e danes se vsi spominjamo
prijaznih u;iteljev in kuharjev.

Lea Kimovec, 3.a/9
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{portno-naravoslovni tabor
V torek zve;er sem te\ko zaspal, ker sem
komaj ;akal sredo zjutraj. Tega dne smo se
u;enci 3.a, 3.b in 3.c razreda zelo veselili,
ker smo z avtobusom od[li na tabor v
Kranjsko Goro. Vo\nja z avtobusom mi je
bila zelo v[e;, ker smo se s prijatelji veliko
pogovarjali. Nekateri so tudi peli. Ko smo
prispeli v dom, smo se razporedili po
sobah. Jaz sem bil skupaj z Andrejem,
Markom in Nejcem. Po ve;erji smo [li na
kratek sprehod po Kranjski Gori. Pri
gasilskem domu mi je zadi[alo po ocvrtih
kruhovih rezinah. 
Naslednji dan smo dopoldan imeli prosti
;as, po kosilu pa u;no uro. Na travniku
smo lovili razli;ne \ivali, ki smo jih potem
izpustili. Nato smo [li pogledat [e severne
jelene. Pozno popoldan nam je u;itelj Luka
pokazal pet vrst ognjev. To so piramidni,
pagodni, zvezdni, stra\ni in polinezijski.
Ognje smo tudi zakurili. Po ve;erji smo si
privo[;ili zabavo v pi\amah. 
Zadnje jutro smo imeli orientacijski pohod
(lov na Kosobrina), ki mi je bil najbolj v[e;.
Sledili smo markacijam in re[evali naloge.
Po kosilu pa smo se odpravili proti
Vodicam, kjer so nas \e ;akali star[i.

Timi Bali\, 3.a/9

brez not pred [est;lansko komisijo.
Dodelili so mi ZLATO PRIZNANJE, na kar
sem bil ponosen.
V 3. letniku kitare sva z u;iteljem igrala
veliko zanimivih pesmi. Tudi tedaj sem na
tekmovanju dobil zlato priznanje.
Predstavil sem se s pesmijo Spet je pomlad,
ki jo je napisal u;itelj Janez Bri[ki. Pesem je
bila prvi; predstavljena v javnosti. Vsem je
bila zelo v[e;, zato sem se z njo predstavil
na ve;erni reviji najbolj[ih u;encev.
V leto[njem 4. letniku so me povabili tudi k
mlademu kitarskemu orkestru, s katerim
smo dvakrat nastopali v Slovenski 
filharmoniji. Moram re;i, da je to posebno
do\ivetje. Sicer pa sem se letos prvi;
udele\il regijskega tekmovanja, kjer sem
dobil ZLATO PRIZNANJE. Zato sem se lahko
udele\il tudi DR|AVNEGA tekmovanja. Za
udele\bo na tak[nem tekmovanju je
potrebno pripraviti 10 minutni program.
Vsak dan je potrebno vaditi do dve uri. Sam
nastop zahteva  popolno koncentracijo. Na
tem tekmovanju sem za 0,7 to;k zgre[il
bronasto priznanje. Sledilo je [e mednarodno
tekmovanje v Murski Soboti, kjer mi je
komisija dodelila SREBRNO PRIZNANJE.

Imel sem veliko internih nastopov, na
katerih sem bolj spro[;en. Z u\itkom
zaigram pesem, ki mi je v[e; in ob njej
u\ivam. Razveselim se novih in zanimivih
pesmi. Zelo rad pa zaigram tudi na 
elektri;no kitaro, ki me potrpe\ljivo ;aka v
sobi.

V ponedeljek, 24. 4. 2006, smo se

u;enci, ki sodelujemo pri pevskem

zboru zbrali, da bi v O{ Pirni;e 

predstavili na[e pevske sposobnosti.

Vsak zbor se je prijavil s tremi 

skladbami, po lastni izbiri. Pevci so

bili razli;nih starosti, od najmlaj[ih

do malo starej[ih. Vsi so se trudili po

svojih najbolj[ih mo;eh, saj so se

dr\ali pregovora> “ Brez dela  ni jela.”

Zdru\eni glasovi 
mladinskih pevskih

zborov

Lucija in Tina

Seveda pa brez spremstva u;iteljev in 
vodstva Toma\a Grajzarja ne bi bilo tako
uspe[no kot je bilo. Skrbeli so, da nismo
kot zbegane ovce be\ali po [oli, ampak smo
bili v razredu, se zabavali in ;akali na
nastop. 

Z vsako minuto je bil nastop bli\je in trema
ve;ja. Toda zaupali smo vase in odpeli
odli;no, prav tako kot ostali in po\eli velik
aplavz. Seveda pa brez skupne skladbe
konec ne bi bil “pravi konec”, zato smo
zdru\ili vse glasove v eno in zapeli kon;no
pesem.

|iga, bodo;i
virtuoz na

kitari

Francka Rozman

In tak je na[ |iga Jane\i; iz Vodic.
Mladeni;u, ki obiskuje sedmi razred
devetletke, je bila glasba polo\ena \e v
zibelko.V najrosnej[ih letih je sli[al 
harmoniko, ki jo je igral o;i in poslu[al
melodije narodnozabavnih ansamblov, ki
so donele iz njegovega radia. Zato ni
;udno, da je \e zdaj ;lan mladega ansambla
z zanimivim imenom “Ne [e” in [e bolj 
zanimivim sestavom. A o tem ansamblu
kdaj drugi;.
Ta mladi fant veliko obeta, saj niza uspeh
za uspehom. O sebi takole pravi>
“Pri [estih letih so me star[i vpisali v glasbeno
[olo Franca {turma v {entvidu. Obiskoval
sem “pripravnico”. :eprav sem ob;udoval
o;ija in njegovo harmoniko, sem se sam
sredi leta z u;iteljico teorije dogovoril, da
se bom u;il igrati kitaro. Takrat sem 
presenetil star[e. Toda pri tem je ostalo.
Najprej sem obiskoval le teorijo, [ele 
v drugem razredu sem za;el tudi z u;enjem
kitare. Zaklju;il sem z odli;nim uspehom.
Komaj sem ;akal jesen in novo [olsko leto,
saj se z u;iteljem kitare Janezom Bri[kim
zelo dobro razumem. Ker sem to leto zelo
dobro napredoval, sem se spomladi
udele\il kitarskega tekmovanja u;encev
kitare G{ Franca {turma s podru\nicami in
G{ Moste- Polje. Na tak[na tekmovanja se
je treba pripravljati kar nekaj ;asa, saj
mora[ odigrati pesem, ki jo dolo;i komisija,
in [e dve,  ki ju sicer izbere[ sam, vendar
morata biti iz razli;nih obdobij in
razli;nega zna;aja. Vse to mora[ odigrati

Glasba je doma tam, kjer so dobri

ljudje. Z njo se tola\imo, ;e smo

\alostni, pomaga nam dvigniti veselo

razpolo\enje, obuja nam spomine na

prijetne dogodke. {e lep[e pa je, ;e

lahko sam zaigra[ na instrument

tisto melodijo, ki te razveseli. A to 

ni dano vsakomur. Za igranje 

instrumenta so potrebne vaje,

ve;kratno ponavljanje istih tonov.

Nekateri obupajo, drugi pa vztrajajo,

ker jim glasba res veliko pomeni. 
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Dru[tva / Kultura

Na razpis sre;anja so se prijavile in tudi
tekmovale med seboj dve ekipi balinarjev
iz DU Vodice, ekipa DU Medvode in ekipa iz
DU {inkov Turn. |al se tekmovanja zaradi
objektivnih razlogov niso udele\ili 
[portniki balinarji iz DU Smlednik in DU
Pirni;e. Dobro razpolo\enje in [portni duh
sta prevladovala takoj v za;etku 
tekmovanja, ko so se ekipe ob lepem
son;nem dnevu spustile v tekmovalni
ritem balin;kov. Tekmovanje je v skladu z
dogovori in pravili potekalo v zadovoljstvo
vseh [tirih ekip, oziroma 20 tekmovalcev.
Najbolj[i ekipi sta bili iz vrst DU Vodice.
Zasedli sta 1. in 2. mesto. Tretja je bila
ekipa iz DU Medvode in nato balinarji iz DU
Bukovica- {inkov Turn.

Skupna ugotovitev nastopajo;ih in 
prisotnih “kibicev” je bila, da je bilo
sre;anje in tekmovanje zelo dobro 
organizirano. V dru[tvih upokojencev
Koordinacije imajo ve; odli;nih balinarjev,
ki si s sistemati;nimi treningi pove;ujejo
kondicijo in krepijo zdravje. Nastopajo;i so
prejeli iskrene ;estitke in dobre \elje,
zmagovalni ekipi pa \eljo po mirni roki za
nadaljnja tekmovanja. 

{portno
sre;anje

upokojencev

Stanko Hvale

V organizaciji DU Gorenjske 

koordinacije in DU Vodice je bil na

balini[;u KUBU Vodice organiziran

[portno rekreativni turnir v 

balinanju. Tekmovanje je sodilo med

priprave na sodelovanje na 

pokrajinskem tekmovanju, ki ga za

republi[ko tekmovanje balinarjev

organizira Mestna zveza 

upokojencev Ljubljane.

Skupina posameznikov, ki nismo vklju;eni
v nobeno dru[tvo, na svojevrsten, 
umetni[ki in najbolj slovenski na;in
dokazujemo, da smo ponosni na svojo 
kulturo, slovenske korenine in na na[e
prednike, ki so jo izoblikovali, mi pa za
njimi dopolnili. Ob vseh pomembnih 
dogajanjih in praznikih oznanjujemo, da se
v kraju nekaj dogaja, saj se na[ glas
dobesedno sli[i v sosednjo vas. Na cvetno
nedeljo smo nastopali v novi medvo[ki
dvorani z miniaturnimi zvonovi v oddaji
Velikono;ni ;as, ki jo je vodil Mito Trefalt.
Predvajana je bila tudi na TV Pika in DTV.
Na Veliko no; pa nas je obiskala v
doma;em zvoniku Sv. Marjete ekipa RTV
Slovenija, ki je v \ivo posnela dogajanje v
zvoniku. Film o pritrkovalcih si boste lahko
ogledali na TV SLO1 30.5.2006.

Z dobro voljo, vztrajnostjo in dolgoletnim
trudom smo zadovoljni in veseli, ker smo
naredili ponesli dober glas tudi o doma;i
fari, ob;ini in ljudeh, ki tu prebivamo. 

Ob tej priliki bi se radi zahvalili vsem
posameznikom oziroma ljudem dobre
volje, ki nas podpirate na tak ali druga;en
na;in. Bog vam povrni!

Janko Lu\ar v imenu 
vodi[kih pritrkovalcev  

Ponesli smo
dober glas

Francka in
Jernej na

zlati poroki

Francka je bila rojena na Dobru[i v dru\ini
z devetimi otroki, Jernej pa se je rodil v
Polju v dru\bi dveh bratov in sestre.
Mladostna leta sta pre\ivljala v viharnih
;asih, a to so kljub temu leta, ki ostanejo
nepozabna.

12. maja leta 1956 sta si obljubila ve;no
zvestobo. Zgradila sta si hi[o v Repnjah in
rodila sta se jima dva sinova.  To so bili
;asi, polni dela in odpovedovanja, da je bil
dom lahko dokon;an. A z roko v roki in z
neizmerno ljubeznijo so bile vse ovire
premagane. Oba sta bila zaposlena v 

Z zlato poroko sta v soboto, 13. maja,

okronala 50-letno skupno pot

Francka, roj. Bilban, in Jernej

Kimovec.

tekstilni tovarni in tako ustvarila lepo 
\ivljenje za malo dru\ino. V soboto sta 
v vodi[ki cerkvi obnovila obljube, ki sta si
jih dala pred petdesetimi leti, v dru\bi
sinov, treh vnukov in [tevilnih sorodnikov,
ki so polep[ali slavnostno praznovanje.
Vnukinji sta dogodek popestrili z igranjem
na klaviature in kitaro, Petra, Katja, Maja
in Klemen pa so zraven zapeli.

Zlata poroka je dokaz ljubezni, sloge in
skupnih odlo;itev, predvsem pa trdne volje
ohraniti zakon, v katerem sta oba sre;na in
sta si pripravljena podati roko v sre;i in
nesre;i, v veselju in \alosti ter v zdravju in
trpljenju. |al na tej poti mnogi prehitro
obupajo. Francka in Jernej sta premagala
vse ovire in sobotni dan je bil sre;a, ki jo je
vredno do\iveti.

Naj za zaklju;ek zapi[em [e verze iz
poro;nega nagovora>

Ni vse to, kar ;lovek sodi,

pla;ilo samo Bog deli,

naj On vaju varuje, vodi 

in podeli [e mnoga leta zdravja in mo;i.  

Rosana
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Zdravni[ki koti;ek

test za ugotavljanje prikrite krvi v blatu ali
pregled debelega ;revesa s kolonoskopijo.
Na predavanju, ki je bilo v Vodicah trikrat,
smo izvedele mnogo koristnega. Vsaka
posameznica se je lahko nau;ila metode
samopregledovanja na silikonskem modelu
dojke. Poudarjeno je bilo, da se moramo
\enske zavedati svojih pravic in od 
zdravnika zahtevati, da nas po[lje na
mamografijo. :e pa \e zbolimo, naj ne
pomislimo takoj na smrt, ker je rak tudi
ozdravljiv. O tem govori ne[teto zgodb, ki
jih lahko preberemo v reviji Novice Europa
Donna. Nanjo se lahko tudi naro;imo>
Europa Donna Slovenije, Dunajska 56/V.,
p.p. 2652, Ljubljana - tel. 01 475 15 14.

Rak je tema, o kateri se neradi 
pogovarjamo, v revijah jo najraje
presko;imo. Vendar pa se razmere po;asi
izbolj[ujejo, je povedala predavateljica in
zdravnica prim. Mojca Sen;ar, dr. med.. Na
predavanju v vodi[ki dvorani nam je
najprej predstavila revijo Novice dru[tva
Europa Donna, katerega predsednica je.
V tej reviji, ki izide v marcu, juniju, 
septembru in decembru, najdemo ;lanke 
o zdravstvu, o pravicah, ki jih ima pacient,
o najrazli;nej[ih zdravilih, o vrsti bolezni,
predvsem pa pi[ejo o raku. Evropska zveza
za boj proti raku dojk Europa Donna je bila
ustanovljena leta 1994. Danes [teje 29
nacionalnih zdru\enj, ki so samostojna,
sledijo pa ciljem in nalogam evropske
zveze. Slovensko zdru\enje povezuje
zdrave \enske in bolnice z rakom dojk 
v boju proti tej bolezni. Glavni cilj
slovenskega zdru\enja je> Vsem \enskam v
Sloveniji zagotoviti enake mo\nosti za
zgodnje odkrivanje bolezni in takoj[nje
u;inkovito zdravljenje. 
Zdravnica Gabrijela Petri; Grabnar je v
nadaljevanju predavanja poudarila, da
nara[;a tudi rak ko\e, debelega ;revesja in
plju;. Mo[ki niso izjeme. Najpogostej[i pri
njih je plju;ni rak. Sledijo pa> rak debelega
;revesa in danke, ko\e, prostate, grla, ust
in \rela ter rak \elodca. Vsi so bolj ali manj
povezani s kajenjem cigaret, ;ezmernim
pitjem alkoholnih pija;, nepravilno prehrano,
premajhno vsakodnevno telesno aktivnostjo
ali s ;ezmernim son;enjem. V bli\nji 
prihodnosti raka ne bo manj. Po podatkih
Registra raka za Slovenijo je mogo;e
napovedati, da bo eden od treh mo[kih do
svojega 75. leta starosti zbolel za rakom.
Zbolevnost za temi boleznimi bi bilo
mogo;e ob;utno zmanj[ati z zdravim
na;inom \ivljenja oziroma z opu[;anjem
[kodljivih razvad. Zelo preprosto je 
odkrivanje raka debelega ;revesa in danke.
Zato vsem starej[im od 50 let priporo;ajo

Podarimo si
zdravje

Slovenija proti raku

Francka Rozman

V Sloveniji vsako leto za rakom zboli

pribli\no devet tiso; ljudi. Najve;ji

dejavniki tveganja za raka so< 

nezdrava prehrana (premastna,

presladka, preslana in preobilna),

kajenje ter premalo gibanja.

Slovenija sodi med dr\ave s srednjo
obolevnostjo, kar pomeni, da za rakom
dojk letno zboli okoli 1000 \ensk. V Evropi
je ta [tevilka [e vi[ja, na splo[no pa velja,
da je verjetnost za to bolezen na severni
polobli veliko ve;ja kot na ju\ni. To je
povezano z onesna\enostjo okolja in 
naravnih virov, z nezdravim \ivljenjskim
ritmom in nenazadnje tudi s prevelikimi
psihi;nimi pritiski. |enska torej na \alost
pla;uje velik davek civilizaciji. Vendar pa
so predavateljice ve;krat poudarile, da
odkritje raka na dojkah ni usodno< veliko
bolj usodno je predolgo ;akanje in 
posledi;na raz[iritev bolezni na druge
organe. “:as in rak sta zaveznika,” je dejala
Kumerjeva. Ravno zato je slovensko
zdru\enje za boj proti raku dojk - Europa
Donna na prvo mesto pri doseganju ciljev
postavilo ozave[;anje. Pri nas namre; [e
vedno ne govorimo dovolj o tej bolezni. Za
mnoge \enske je to tabu tema, druge si raje
zatiskajo o;i. Re[itev je v pogovoru (tudi z
otroki!) in v raz[irjanju znanja. Tudi v na[i
ob;ini bo potrebno v prihodnosti graditi
predvsem na ozave[;anju, saj skromen
obisk predavanj potrjuje premajhno 
zanimanje za ta nara[;ajo; problem.
Tiste, ki smo izkoristile prilo\nost, da 
se iz prve roke pou;imo o rednem 
samopregledovanju in o sumljivih znamenjih,
smo izvedele, da naj bi si vsaka mlada
\enska po 20. letu pregledala dojke vsaj
enkrat na mesec (10 dni po za;etku 
menstruacije), za vse starej[e od 50 let pa
si Europa Donna prizadeva \e prihodnje
leto uvesti redne dveletne preventivne
preglede na mamografu< po 50. letu se
namre; tveganje za obolevnost strmo vi[a. 
Rak je nevaren predvsem zato, ker ne boli.
Ko so znamenja opazna na prvi pogled, pa
je pogosto \e prepozno. Kako torej vemo,
kdaj imamo razlog za takoj[en posvet pri
zdravniku?

1) ;e zatipamo zatrdlino, ki traja ve; kot en
mesec

2) pri izcedku iz bradavice
3) pri uvle;eni oziroma vgreznjeni 

bradavici ali ko\i dojk

Ob koncu predavanja smo imele vse
obiskovalke tudi mo\nost, da na
silikonskem modelu dojke preverimo,
kak[en naj bi bil kancerogen tumor na otip.
Po besedah ;lanic slovenske Europe Donne
mnoge \enske, ki zatipajo tak[ne spremembe
na dojkah, ne obi[;ejo zdravnika, ker jih je
strah tega, kar bi jim lahko povedal. A [e
enkrat poudarimo, da ni najhuj[e tisto, kar
na dojkah odkrijemo - veliko huj[e je tisto,
kar odkrijemo prepozno. 

Za vse informacije so vam na zdru\enju
Europa Donna na voljo osebno ali po telefonu
vsak dan, lahko pa pogledate tudi na 
njihovo spletno stran www.europadonna-
zdruzenje.si, kjer  med drugim pi[e, da
nobeno vpra[anje ni neumno!

Zdravje ni le
pravica

Z osve[;anjem in
pravo;asnim odkrivanjem

nad raka dojk

Jerneja Kimovec

Ob;ina Vodice je kot del preventivnega

zdravstvenega programa z nazivom

“Podarimo si zdravje” pretekli mesec

organizirala ve; predavanj o raku

na dojkah. Ob;ankam so o tematiki

spregovorile ;lanice zdru\enja

Europa Donna> predsednica dr.

Mojca Sen;ar, dr. Gabrijela Petri;

Grabnar in Tatjana Kumer. Ker so

njihove izku[nje profesionalne, v

primeru Mojce Sen;ar, Slovenke

leta, pa tudi osebne, smo si

poslu[alke zagotovo [e posebno 

vtisnile v spomin pomenljivo trditev,

da zdravje ni le pravica> je na[a

dol\nost in odgovornost.
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Pisma bralcev / Obvestila

Mislil sem si, da je dobro tam, da doma bi
bilo pa [e lep[e. Med tem ;asom mi je
pripravila mleko v posodo, ki sem jo 
prinesel s seboj. Polo\il sem na mizo nekaj
denarja, v;asih smo tudi mleko pla;ali, ;e
smo imeli denar.
Skoraj sem \e mislil oditi, ko sem zagledal
stra[en prizor. Skozi kuhinjsko okno ozrem
dva vojaka Nemca, v polni bojni opremi, ki
gresta proti hi[i. To je opazila tudi ona. Oba
sva bila na prvi pogled pred nere[ljivo
situacijo. Kaj zdaj? Izhoda ni bilo. V stra[ni
stiski in naglici sem iskal zavetje. Porodila
se mi je na videz odre[ilna misel. 
V trenutku sem sko;il pod [tedilnik, ki je bil
na mojo sre;o spodaj votel, in skozi 
odprtino sem smuknil na varno. Kljub temu
sem se spra[eval, kaj bo, ko vstopita? Ali
bosta kaj posumila, ali bo gospodinja
vzdr\ala,  kaj se bo sploh dogajalo. Srce mi
je mo;no utripalo, dih mi je zastal, bil sem
v negotovosti.

Vojaka sta vstopila v kuhinjo, pozdravila 
z obveznim pozdravom in spra[evala, ;e je
kaj posebnega. Nato pa sta jo prosila za
hrano. Meni pa so tekle minute in sekunde
neskon;no po;asi. Moral sem biti negiben
in nesli[en. Gospodinja jima je dala neke
klobase in kruh, nakar sta od[la za 
ostalimi. Ob;asno je [la mimo mo;na
patrola, sicer pa ni bilo hudo. Ko se je
polo\aj umiril, me je gospodinja polglasno
poklicala, naj zlezem ven. Iz srca sem se ji
zahvalil za njeno dobroto in si mislil, da so
[e dobri ljudje na svetu. Oba sva bila
sre;na in vesela, objela in poljubila sva se.
Pograbil sem mleko, odhitel na bazo 
z veseljem v srcu in z mislimi na sre;ni
konec.

Podgor[ek {tefan, Bukovica 33

Za 9. maj ob rob obletnici
zmage nad nacifa[izmom.

Imam status borca, kar pomeni, da imam
priznano delo za NOB pred 9.9.1943, kar je
pred kapitulacijo Italije.

Ve;ji del svojega partizanstva sem bil
voja[ki kurir. Najprej sem bil v 7. udarni
brigadi Franceta Pre[erna. Po raznih
naklju;jih pa me je zaneslo med kurirje.
Prehodil sem mnoga nevarna kurirska
pota, pa javke in baze. Kurirske veze so
imele pomembne naloge. Preko njih je [la
vsa po[ta, pa razni partizani in 
funkcionarji. Bil sem tudi kurir v bli\nji
Ra[ici, nato pa po raznih naklju;jih
velikokrat na poti ;ez Karavanke na 
avstrijsko Koro[ko. Da, prav ste prebrali,
vklju;ili so me med kurirje v Sele na 
avstrijskem Koro[kem.

Naprej vam moram zaupati, da ni bilo ni;
kaj stra[nega. Ko sem se privadil 
sotovari[ev in tamkaj[njih ljudi, je bilo 
prijetno, med seboj smo se vzljubili in bili
prijatelji, tako med borci kot tudi civilisti.
Hodili smo podnevi med va[;ani, ki so nas
imeli radi. Bili smo drug drugemu v pomo;.
Sam sem pomagal pri kme;kih opravilih pri
gornjem Maliju v Selah. Njihov sin je padel
na ruski fronti, zato je mati dejala, da bom
po vojni ostal kar pri njih, saj je imela dve
mladoletni h;erki. Pa pustimo to, pozneje
me je zaneslo [e v zelo te\ko situacijo.

Kurirji smo imeli v bli\ini Sele bunker oz.
“zemljanko” za svoje potrebe in bivanje.
Hodili smo do Ljubelja in na drugo stran,
pod planino Ko[uto, do Obirskega, {ajde in
|elezne Kaplje. Ohranjali smo povezavo
med Vzhodnim in Zahodnim koro[kim
odredom. S temi besedami sem \elel
opisati kraje in razmere, v katerih sem
deloval, rad pa bi se posebej dotaknil
enega dogodka. Naneslo je, da smo 
potrebovali hrano, ki smo jo dobili pri
bli\njih kmetih. Jaz sem bil na vrsti, da sem
[el v Sele po mleko, k spodnjemu Mle;niku.
Gospodinja je bila sama doma,  pozdravila
sva se, nato sem ji povedal, da sem pri[el
po mleko. Naprej me je povabila, naj se 
usedem za mizo, in mi postregla z \ganci in
zeljem. Pristavila je, ;e[ da sem gotovo
la;en, naj jem in se po;utim kot doma.
Pojedel sem, kar mi je dala, pri tem pa mi
[e obudila spomin na dom in doma;e.

Zora Plus je podjetje za 
\ivljenjsko asistenco, ki je 
koncesijo za izvajanje socialno-
varstvene storitve pomo;i
dru\ini na domu v ob;ini Vodice
dobilo v letu 2005, z njenim 
izvajanjem pa smo za;eli 
januarja letos. 

Storitev obsega pomo; pri osebni negi,

pomo; v gospodinjstvu in pomo; pri

vzdr\evanju socialnih stikov. Pomo;

izvajamo vsak dan od petka do 

ponedeljka med 7. in 15. uro (po 

dogovoru tudi v poznej[ih urah).

Najpogostej[a je potreba po pomo;i pri

osebni negi.

Storitev v ob;ini Vodice na terenu izvaja
socialna oskrbovalka Jana Stare, ki ima
ve;letne izku[nje dela s starej[imi in
invalidnimi osebami. Intervju z njo ste
lahko brali v eni izmed prej[njih [tevilk
Kopitarjevega glasu. 

Trenutno imamo dve stranki, pri katerih
izvajamo osebno nego in pomo; v
gospodinjstvu, lahko pa sprejmemo [e
nove.

Zato vabimo vse, ki imate potrebo po tej
obliki pomo;i, da za informacije
pokli;ete koordinatorico pomo;i na
domu Vito Rozman na telefon 040 423
300 in se dogovorite za informativni
obisk. Z veseljem vas bomo obiskali na
va[em domu in vam svetovali, kako na
najbolj prijazen na;in re[iti va[e te\ave.

Pokli;ite
nas!

Podjetje za \ivljenjsko 
eksistenco Zora Plus, d.o.o.

Ljubljana
Direktor Toma\ Konrad

Pisma bralcev 
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Oglasi / Zahvale

|ivel si rad. Ne bo lo;ilo nas slovo,

Posebno, ko je v vas pri[la pomlad. ki je zavelo kakor dih pomladi,

V pomladnem dnevu zaprl si o;i, ostal bo[ vedno z nami in mi s teboj.

praznino v na[ih srcih pustil si.

Z A H V A L A
Potiho se je od nas poslovil

FRANC RAHNE, st., iz Utika

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, sova[;anom

in znancem za izre;ena in pisna so\alja, za darovano cvetje, sve;e ter

svete ma[e.

Posebna zahvala g. \upniku Mervarju, govorniku Janezu Mer;unu,

pogrebni slu\bi Nav;ek ter gasilcem PGD Bukovica - Utik.

Vsi njegovi

Z A H V A L A

ob bole;i izgubi na[e mame, stare mame in
prababice 

STANISLAVE Ð ORÐ EVIĆ rojene Cankar
iz Kosez  pri Vodicah.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sova[;anom

in znancem za izre;eno so\alje, darovano cvetje in sve;e. 

Prav tako se zahvaljujemo vsem ki ste jo pospremili 

na njuni zadnji  poti.

Posebna zahvala g. Mer;unu za prebrani govor.

Sin Aco z dru\ino in vnuk Sandi z dru\ino.

“Ni ve;je bole;ine

kot v dneh \alosti

nositi v srcu

sre;nih dni spomine.” (Dante)

Z A H V A L A
Ob bole;i izgubi na[ega dragega mo\a, atija, 

dedija, sina, brata in tasta

VINKA POTR:A iz Repenj 
se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, sodelavcem in znancem

za podarjeno cvetje in sve;e ter izre;eno so\alje.

Hvala pevcem, gospodu \upniku Mervarju, pogrebni slu\bi Nav;ek,

gospodu Lamov[ku ter nosa;em in vsem, ki ste ga v tako velikem

[tevilu pospremili na njegovi zadnji poti.

Iskrena hvala vsem, ki ste nam v najte\jih trenutkih 

pomagali in bili z nami.

|alujo;i vsi njegovi.

VINSKA KLET
PODGORŠEK

Ponudba odličnih vin 
dolenjskega vinorodnega

okoliša!

Izredno ugodna ponudba
odprtega vina CVIČEK!

NOVO V PONUDBI: BELO VINO!

Ponudba edinstvenega domačega 
darilnega programa!

Vinska klet je na lokaciji 
Polje 28, 1217 Vodice,

tel.: 031/376 336 
(Jože Podgoršek).

Veselimo se vašega obiska. 

Z A H V A L A

Ob bole;i izgubi

IVANE SODNIK 

se zahvaljujemo vsem, ki so jo pospremili na zadnjo pot, 

izrekli so\alje, darovali cvetje, sve;e ali za ma[e. 

Posebno zahvalo namenjamo GD Bukovica-Utik,

patrona\ni sestri Majdi,

gospodu \upniku in pogrebni slu\bi Nav;ek.

Vsi njeni
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Otro[ki koti;ek

Pobarvanka

Nagrajenka pobarvanke iz prej[nje [tevilke je Klara Jelenc, Dobru[a.
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Po;itni[ke kratko;asnice

spoprijeli z na;rtovanjem in izdelavo zmajev. Tukaj bomo skupaj
posku[ali prese;i meje na[e domi[ljije. :e pa boste s seboj prinesli
va[e najljub[e slikice oziroma fotografije, si boste zanje lahko
izdelali tudi okvir. Z va[imi pisanimi in raznolikimi idejami si boste
ustvarili svoj akvarij, ki vam bo v spomin krasil sobo vse leto do
naslednjih kratko;asnic. 

Zato vsi mladi umetniki, ki si \elite novih ustvarjalnih izku[enj in
veliko lastnih izdelkov, [e enkrat lepo vabljeni!

{pela in Nata[a!

8. PLEME :RNOREPIH SRAK

Termin< 7.8. - 11.8.
Lokacija< Skaru;na
Oprema< Kratke hla;e, majica (rezervna majica, kopalke),

[portni copati, de\ni pla[; (vetrovka de\nik),
kapa s sen;nikom ali klobukom, za[;itna krema
za son;enje (vi[ji faktor), manj[i nahrbtnik, 
spalna vre;a, armafleks, [otor

Voditelja< Janez Kum[e, [tudent Fakultete za pomorstvo
in promet< Ada Stele, [tudentka Fakultete za
dru\bene vede-sociologija

Za koga< 2. do 6. razred devetletke, 3. do 4. razred
osemletke v [olskem letu 2005/2006

Cena< 5.500,00 sit

Ne boste verjeli, kaj vse vam ponuja narava! Taborniki vam bomo
to pokazali. Skupaj bomo postavljali ognje, si skuhali ve;erjo ali
kosilo, spoznali u\itne plodove in rastline ter \ivalske prebivalce
gozda in travnika. Nau;ili se bomo uporabnih vozlov in si z njimi
pomagali pri postavljanju bivali[;a za eno no;. :e si tabornik, tudi
nenaden de\ ali po[kodba nista tak problem. In ;e si zna[ pomagati
s kompasom, zagotovo ne bo[ nikoli dolgo ;asa izgubljen. Vedno
se je zabavno igrati tudi kak[no pravo taborni[ko igro. Skupaj
bomo pre\iveli no; v naravi, tako da s seboj prinesite tudi spalne
vre;e. Brez pesmi pa ne mine noben ve;er ob ognju. Dru\enje s
taborniki bo gotovo nepozabno!
Pozdrav! Ada in Janez 

9. KUHINJA SVETA 

Termin< 7. 8. do 11.8.
Lokacija< Osnovna [ola Vodice 
Oprema< Predpasnik in dobra volja
Voditeljici< Andreja Kova;i;, [tudentka Pedago[ke 

fakultete, biologija - gospodinjstvo<
Mateja Kova;i;, dijakinja {kofijske gimnazije

Za koga< 5. razred osemletke, 7. do 9. razred devetletke
v [olskem letu 2005/2006

Cena< 4.000,00 sit

Letos bomo \e drugo leto odkrivali svetovne kulinari;ne dobrote.
Vsi kuharski navdu[enci in sladkosnedi, ki se bodo pridru\ili skupini,
bodo spoznali osnove arabske, azijske, balkanske in mediteranske
kuhinje. Otroci se bodo sre;ali z razli;nimi za;imbami, kuskusom
in z drugimi skrivnostmi eksoti;nih kuhinj. Z veseljem bomo sprejeli
tudi pobude in ideje otrok in jim jih pomagali uresni;iti. Vse
preizku[ene recepte bodo otroci lahko odnesli domov. Zadnji dan
jih boste imeli prilo\nost poskusiti tudi star[i. Slastno! 

Vendar pozor! Zna se zgoditi, da od njihove silne vneme kdaj ne
boste imeli vstopa v doma;o kuhinjo! 

Vabljeni vsi, ki bi radi vihteli kuhalnice in u\ivali v okusnih novih
jedeh!

Andreja in Mateja

10. {OLA ROLANJA

Termin< 14.8.-18.8.2006
Lokacija< Igri[;e Osnovne [ole Vodice 
Oprema< Rolerji, obvezna za[;itna oprema ([;itniki za

kolena, komolce, zapestje in ;elada)
Voditeljici< Jo\ica Mohar, [tudentka razrednega pouka na

Pedago[ki fakulteti< Natalija Trebu[ak, 
dijakinja Biotehni[kega izobra\evalnega centra

Cena< 3.000,00 sit

Rolanje postaja v dana[njem ;asu zelo priljubljen [port. Zato smo
se odlo;ili, da te tudi letos povabimo, da se pridru\i[ {oli rolanja.
V dneh na[ega sre;evanja se bomo nau;ili osnovnih prvin rolanja.
Spoznali bomo tudi opremo, ki je potrebna za varno rolanje in
posku[ali skupaj osvojiti osnove varnega rolanja.

Zato ne ;akaj predolgo, ampak se \e kar sedaj odlo;i, da se nam
bo[ pridru\il. Ja, kaj pa potrebna oprema? Najpomembnej[i so
zagotovo rolerji. Pozabiti pa ne sme[ na za[;itno opremo. S seboj
prinesi ;elado, saj kot ve[ “pametno glavo varuje ;elada” ter
[;itnike za komolce, kolena in dlani.

Sedaj pa kar hitro v akcijo. Poi[;i vse na[teto in se nam v poletnem
mesecu pridru\i v {OLI ROLANJA! 

Jo\ica in Natalija

11. VRNIMO NARAVI!

Termin< 14.8. do 18.8.
Lokacija< Osnovna [ola Vodice
Oprema< [portna oprema
Voditeljici< Eva Ker\i;, dijakinja Gimnazije Vi;< 

Mateja Kova;i;, dijakinja {kofijske gimnazije
Za koga< 2. do 4. razred devetletke, 3. do 4. razred 

osemletke v [olskem letu 2005/2006
Cena< 3.500,00 sit

Ste se \e kdaj vpra[ali, kako otrokom privzgojiti ;ut za naravo in
njeno varovanje? 

Dru\enje prijetnega s koristnim je najbolj[i na;in u;enja. Tako
bomo tudi pri kratko;asnici spoznavali pomembnost varovanja
narave skozi igro in zabavo. Veliko bomo govorili, se igrali in risali
na temo za[;ite okolja, pomena ekolo[kih otokov... Kaj je \e to?
Vse boste izvedeli v kratko;asnici Vrnimo naravi!

{li bomo na izlet v {inkov Turn, kjer bomo obiskali gasilce, ki nam
bodo predstavili svojo opremo in nas pou;ili o po\arni varnosti.
Prikazali nam bodo tudi pravo po\arno intervencijo. Ogledali si
bomo tudi ;istilno napravo in obiskali ;ebelarja, ki \ivi in dela v
so\itju z naravo. Da pa ne bo ostalo le pri besedah in ogledih, bodo
udele\enci pou;eni tudi o lo;evanju odpadkov. Izvedli bomo
poizkus, ki nam bo pokazal, kako se v naravi voda sama pre;i[;uje.

nadaljevanje s strani 3
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Organiziran bo tudi kviz, kjer bodo otroci pokazali pridobljeno
znanje in porabili vso odve;no energijo. Nagrade bodo sladke! Ves
teden bo poln aktivnosti, zabave, iger in veselja na prostem. 

Skupaj bomo za[;itili okolje!

Eva in Mateja

12. POP MIX

Termin< 21.8.-25.8.
Lokacija< Kulturni dom Vodice in Skaru;na
Voditeljici< Katja Nogra[ek, [tudentka arhitekture, plesna

u;iteljica< Anamarija |efran, dijakinja {kofijske
gimnazije

Za koga< pred[olski otroci, 1. do 6.  razred devetletke in
osemletke v [olskem letu 2005/2006

Cena< 4.400,00 sit

Za leto[njo delavnico imava pripravljenih polno novih zamisli in
idej. Vsak dan bomo ob plesu spoznavali nove, razgibane 
koreografije in se u;ili tradicionalnih plesov drugih narodov. Ob
petju bomo presku[ali in izbolj[evali pevske sposobnosti. Podali
se bomo v svet doma;e in tuje zabavne glasbe ter zanimivih 
instrumentov. Ob vsem tem pa ne bomo pozabili na obilico igre,
zabave in smeha!!!

Se vidimo!
Katja in Anamarija

13. SPOZNAJMO {PANIJO!

Termin< 21.8. - 25.8.
Lokacija< Osnovna [ola Vodice
Voditeljici< Maja Zabukovec, [tudentka socialne 

pedagogike na Pedago[ki fakulteti< 
Petra Juvan, [tudentka sociologije na Fakulteti
za dru\bene vede

Za koga< 5. razred osemletke, 7. do 9. razred devetletke
v [olskem letu 2005/2006

Cena< 5.500,00 sit

Maja in Petra vas vabiva na veliko {pansko zabavo, ki se bo v 
prostorih Osnovne [ole Vodice odvijala v eksoti;nih ritmih salse in
ob spremljavi Enriqueja & Shakire. Prepustili se bomo vrtincu
[panskih strasti in se tako podali na pot spoznavanja tega 
svetovnega jezika. Za nas bodo [panske nadaljevanke od sedaj
naprej le ma;ji ka[elj, podnapisi pa odve;. 

Lahkotnemu po;itni[kemu vzdu[ju se prilega tudi siesta, ki se ji
tudi mi ne bomo odrekli. Zatorej POZOR! Vsi, ki vas zanima {panija,
ki bi se radi nau;ili osnove [pan[;ine in spoznali kulturo te 
mediteranske dr\ave, vabljeni, da se nama pridru\ite na tej
po;itni[ki zabavi. Le kdo se [e lahko pohvali, da se bo v tako
kratkem ;asu nau;il tako veliko?
Mi, seveda!

Nestrpno vas \e pri;akujeva Maja in Petra!

Kot je razvidno iz programa, bomo vsem

udele\encem popestrili proste poletne dni.

Mladinski center Vodice se je pod okriljem Ob;ine

Vodice in \upana Braneta Podbor[ka potrudil za

vas in va[e otroke.

Vse kratko;asnice potekajo med tednom od

ponedeljka do ;etrtka od 9. do 13. ure. Vsak petek

pa skupaj z otroki za star[e pripravimo zaklju;no

sre;anje, tako da kratko;asnica poteka v

popoldanskem ;asu od 13. do 17. ure. Kot vsako leto

bo tudi letos za prevoz poskrbljeno. Otroci bodo tudi

nezgodno zavarovani. Vsak dan jih bo okoli enajste

ure tudi pri;akala malica. 

Star[e prosimo, da prijavnino poravnajo vsaj teden

dni pred za;etkom posamezne kratko;asnice. Tako

bomo la\je predvideli [tevilo udele\encev. :e se va[

otrok izbrane kratko;asnice ne more udele\iti, nas

o tem ;im prej obvestite, saj bo tako prosto mesto

na voljo nekomu drugemu.

Uvedli smo omejitev 25-ih otrok na posamezno

kratko;asnico, ker \elimo s tem zagotoviti kakovost

in varnost posamezne kratko;asnice. Izjema bo

samo kratko;asnica Zanimivi hobiji, kjer je na voljo

50 prostih mest (otroke bomo razdelili v dve starostni

skupini). Rok za prijavo je 23. junij oziroma do

zapolnitve mest.  

U;encem O{ Vodice in Vrtca Vodice bomo v za;etku

meseca junija razdelili zlo\enko s predstavitvijo

posamezne kratko;asnice. Seveda pa bodo zlo\enke

na voljo tudi na sede\u Ob;ine Vodice. Na zadnji

strani knji\ice se bo nahajala tudi prijavnica, ki jo

izpolnjeno po[ljite na naslov< Ob;ina Vodice,

Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice do 23.6.2006. Leto[nje

leto sprejemamo izjave izklju;no v pisni obliki.

Lahko nam jih posredujete tudi po faksu< 

01/8332-630. Za vse dodatne informacije pokli;ite

01/8332-610, Katarina Banko. 

Voditelji kratko;asnic smo \e v nizkem [tartu

pripravljeni in ;akamo na poletje!

Pozdravljeni!



fotografije govorijo same


